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GRAD PRIJATELJ DJECE

20 GODINA OD DOBIVANJA STATUSA GRADA

gradski list

Gradu Lepoglavi 
dodijeljen status 
prijatelja djece

Dan grada, Dan župe i 20 godina od dobivanja statusa grada obilježeno je višednevnim raznovrsnim programom.

Svečana sjednica Gradskog vijeća
Na sam Dan grada, 8. prosinca, održana je 
svečana sjednica Gradskog vijeća Grada  
Lepoglave na kojoj su predstavljeni rezultati 
postignuti u 2017. godini te su dodijeljena priznan-
ja zaslužnim pojedincima, ustanovama, tvrtkama i 
organizacijama civilnog društva. 

Dodijeljena 
priznanja u 
okviru 
akcije "Cvijet 
za ljepši grad"
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Drage  
  sugrađanke  
          i sugrađani

Piše: gradonačelnik Marijan Škvarić

2017. godina je na izmaku. Iako smo se 
i u njoj suočili s gubitkom gotovo polovice 
proračunskih prihoda, nismo zaustavili raz-
voj Grada. Nastavili smo s realizacijom raz-
vojnih programa i projekata ne želeći pritom 
nedostatak sredstava u proračunu nadokna-
diti povećanjem komunalne naknade, odno–
sno dodatnim opterećivanjem Vas građana.

Potporu gradskim projektima i progra–
mima osigurali smo kroz podršku partnera 
koji su prepoznali naše kvalitetne projekte 
i zajedno s nama ih realizirali. Želio bih im 
i ovom prigodom zahvaliti na suradnji, isto 
kao što želim zahvaliti i našim gospodar– 
stvenicima koji su u velikoj mjeri doprinijeli 
padu nezaposlenosti na gradskom području. 
Naime, upravo su gospodarstvenici ti koji  
stvaraju nova radna mjesta i zaslužni su 
da je na području grada Lepoglave stopa 
nezaposlenosti najmanja u razdoblju od 
protekle četiri godine. Kako bi se gospo-
darski potencijal na našem području kon-
tinuirano razvijao, Grad Lepoglava potiče 
gospodarstvenike mjerama poticaja i olakši-
cama kod plaćanja komunalnog doprinosa i 
komunalne naknade. Ulažemo velike napore 
u privlačenje investitora u naš grad, u našu 
poduzetničku zonu gdje je za početak ula–
ganja spremno devet parcela.

Dolazi nam nova godina. U njoj ćemo 
imati više mogućnosti za realizaciju naših 
razvojnih programa i projekata. Naime, 
uspjeli smo, nakon brojnih aktivnosti i 
pokrenutih inicijativa, kroz zakonsku regu-
lativu osigurati povrat izgubljenih sredstava 
u naš proračun. 

Drage sugrađanke i sugrađani, želio 
bih Vam ovom prigodom, u ovu blagdans-
ko vrijeme, poželjeti blagoslovljen Božić te  
uspješnu i sretnu novu 2018. godinu u kojoj 
ćemo u Gradu Lepoglavi i nadalje nastaviti 
raditi u korist svih građana našega grada.
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Grad Lepoglava - Prijatelj djece

Grad Lepoglava dobio status 
grada prijatelja djece
Nakon više od godine i pol dana predanog rada na stjecanju uvjeta za kandida-
turu za status „Grad - Prijatelj djece“, Grad Lepoglava taj je status i dobio. 

Grad Lepoglava od sada nosi poseban, prestižan 
status „Grad Lepoglava – Prijatelj djece“. Zaključak je 
to Središnjeg koordinacijskog odbora akcije „Gradovi i 
općine – prijatelji djece“ koji čine predstavnici Saveza 
društava Naša djeca Hrvatske, Hrvatskog društva za pre-
ventivnu i socijalnu pedijatriju, Ureda UNICEF-a, Udruge 
gradova, Udruge općina i koordinatora iz gradova i općina

Titula je svečano uručena  21. studenog 2017. godine 
u zagrebačkoj Starogradskoj vijećnici u sklopu godišnjeg 
Savjetovanja gradova i općina prijatelja djece. Priznanje su 
gradonačelniku Marijanu Škvariću uručili prof. dr. sc. Aida 
Salihagić Kadić, predsjednica Središnjeg koordinacijskog 
odbora akcije „Gradovi i općine – prijatelji djece“, ujedno 
i predsjednica Saveza Društava Naša djeca Hrvatske, te 
prof. dr. sc. Josip Grgurić, član Središnjeg koordinacijskog 
odbora Akcije i voditelj radne skupine za reviziju meto–
dologije Akcije.

Uz gradonačelnika svečanosti povodom proglašenja 
novih gradova i općina koje su ponijele ovaj status pri–
sustvovali su učenici trećeg razreda lepoglavske Osnovne 
škole Ante Starčevića uz ravnatelja Ratka Tomića, ravnate–
ljice kameničke i višnjičke osnovne škole Mirjana Posavec 
i Martina Vusić te uime Koordinacijskog odbora akcije 
„Grad Lepoglava – Prijatelj djece“ Maja Poje.

Prava djeteta
Kako stoji u izvješću Središnjeg koordinacijskog 

odbora Akcije, ovaj vrijedan i prestižan status Lepoglavi 
je dodijeljen zbog aktivnosti na ostvarivanju prava i po-
treba djece priznatih u Konvenciji UN-a o pravima djeteta, 
za postignutu uzornu skrb u svim područjima života djece, 
za osmišljeno ostvarivanje aktivnosti djece i za djecu te za 
učinke koji unapređuju i uljepšavaju život djece. 

- Grad Lepoglava ostvario je vidljiv napredak u kapi-
talnim ulaganjima u 2017. što se tiče objekata za djecu, ali 
i povećanom iznosu namjenski usmjerenom prema djeci. 
Grad Lepoglava podržava i pomaže udruge koje imaju 
programe s djecom. Grad raspolaže sa sustavom potpore 

Svečanost dodjele statusa održana je u zagrebačkoj Starogradskoj vijećnici

za darovite učenike i njihove mentore – stoji u skraćenom 
izvješću Središnjeg koordinacijskog odbora Akcije.

Ovaj počasni naziv smatra se najvišim javnim dru– 
štvenim priznanjem svima koji su u Gradu Lepoglavi 
zaslužni za ostvarivanje prava, potreba, aktivnosti te una-
pređenja i uljepšavanja života djece u Lepoglavi. Dobiva– 
njem statusa Grad Lepoglava te sve partnerske organi-
zacije, institucije i udruge koje rade s djecom ne presta-
ju sa svojim vrijednim aktivnostima, već se obvezuju  
usavršavati svoje programe za djecu u gradu što će se 
svake godine morati ponovno dokazivati.

Rad u interesu djece
- Tijekom proteklih godinu i pol dana imali smo zadatak 

poticati sve sudionike u gradu da udruženo i koordinirano 
rade i čine najviše što mogu za dobrobit djece te da sve to 
adekvatno analiziramo i evidentiramo. Ovakvi programi za 
djecu osnažuju lokalne i regionalne zajednice da rade u 

             Status je Gradu Lepoglavi dodijeljen zbog aktivnosti na ostvarivanju prava i potreba 
djece priznatih u Konvenciji UN-a o pravima djeteta, za postignutu uzornu skrb u svim 

područjima života djece, za osmišljeno ostvarivanje aktivnosti djece i za djecu te za učinke 
koji unapređuju i uljepšavaju život djece. 

najboljem interesu djece pa djeca imaju mogućnost raz-
vijati svoje potencijale. Uspjeli smo napraviti puno toga, a 
moram priznati da smo puno naučili, da smo se povezali, 
pomalo griješili i greške ispravljali u hodu i napravili dovo-
ljno za stjecanje statusa grada prijatelja djece. Svjesni smo 
da je ovo samo početak puta za još pozitivnije i kvalitetnije 
promjene u korist djece, poboljšanje komuni kacije između 
odraslih i djece te zaštiti djece i ostvarivanju njihovih pra-
va i potreba – kazao je gradonačelnik Škvarić i najavio 
nove aktivnosti koje će Grad pokrenuti za djecu, a koje su 
sama djeca predložila u provedenom istraživanju u sklopu 
dobivanja ovog prestižnog statusa.

U svečanom dijelu Savjetovanja podijeljene su Povelje 
i Pohvale gradovima i općinama za najuspješnije najakcije 
u 2017. godini. Najakcije su projekti koje su osmišljavala, 
organizirala i provodila djeca, a usmjereni su poboljšanju 
života djece u lokalnoj zajednici. Ove godine prijavljeno je 
nekoliko najakcija iz brojnih gradova i općina, a Povelju 
za uzorno provedenu i originalnu akciju za djecu dobio je 
Dječji vrtić Lepoglava za akciju Lepoglavska čipka.
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Svečana sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Gradsko vijeće svečanom je sjednicom obilježilo Dan grada, ujedno i Dan župe te 20 godina od dobivanja statusa grada. 

Svečana sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave 
održana je u Doma kulture uz nazočnost brojnih gostiju 
među kojima su bili saborski zastupnici Božica Makar i Mi-
lorad Batinić, državni tajnik u Ministarstvu obrane Zdravko 
Jakop, državni tajnik u Ministarstvu graditeljstva i prostor-
nog uređenja Danijel Meštrić, zamjenik župana Varaždin-
ske županije Tomislav Paljak, izaslanik ministra unutarnjih 
poslova, načelnik PU varaždinske Predrag Benčić, pred-
stavnice Središnjeg odbora Društava saveza Naša djeca 
Hrvatske na čelu s predsjednicom Aidom Salihagić Kadić 
te gradonačelnici i načelnici općina i gradova kao i pred-
stavnici bratskih općina iz Slovenije.

Podnesena izvješća
Nakon državne himne 

nazočnima se obratio preds-
jednik Gradskog vijeća Rob-
ert Dukarić pozvavši ih da 
minutom šutnje odaju počast 
poginulim hrvatskim bran-
iteljima među kojima i dvan-
aestorici poginulih branitelja 
s područja grada Lepoglave. 

- Rad članova Gradsk-
og vijeća vidljiv je po broju 
održanih sjednica. U ovoj 
smo izbornoj godini, od izbora do sada, održali tri sjednice 
Gradskog vijeća na kojima smo odradili 49 točaka dnevnog 
reda. U prošlom je sazivu Gradsko vijeće u istom razdoblju 
odradilo dvije sjednice s ukupno 30 točaka dnevnog reda. 
Većinu odluka donijeli smo jednoglasno što govori da 
imamo zajednički cilj, a to je rješavanje životnih problema 
građana i stvaranje još boljih životnih uvjeta – istaknuo je 
predsjednik Gradskog vijeća Robert Dukarić.

U razvoj komunalne infrastrukture u 2017. 
godini uloženo više od 3 milijuna kuna

Gradonačelnik Marijan Škvarić goste je upoznao s 
učinjenim u gradu Lepoglavi u proteklih godinu dana.

- Našem je proračunu 
zakonskim mjerama oduze-
to gotovo 50 % izvornih 
proračunskih prihoda. Un-
atoč tome nismo zaustavili 
planirani razvoj grada ni u 
komunalnom, ni u društ-
venom, ni u gospodarskom 
dijelu. U razvoj komunalne 
infrastrukture uloženo je 
gotovo 3 milijuna kuna, ve-
likim dijelom zahvaljujući 
potporama s državne razine te potporama i razumijevanju 
naših partnera – Hrvatskih voda, Elektre, Hrvatskih cesta, 
Županijske uprave za ceste te komunalnih tvrtki IVKOM i 
VARKOM. Potrebno je istaknuti i to da su korisnici proraču-
na dobili planirana sredstva. Što se razvoja gospodarstva 
tiče, stvaramo uvjete za njegov razvoj što je i zadaća Gra-
da. Imamo spremne parcele za poduzetnička ulaganja, a 
ulagačima nudimo potpore – istaknuo je, između ostalog, 
gradonačelnik Škvarić dodavši da je na području grada 
Lepoglave nikad manje nezaposlenih.

Gradska priznanja
Na svečanoj su sjednici dodijeljena gradska priznanja 

zaslužnim pojedincima, udrugama i tvrtkama.
Za iznimna dostignuća u proteklom jednogodi-

šnjem razdoblju priznanja su dodijeljena Ivanu Jurenu i 
Hrvatskim vodama dok su priznanja za doprinos ugledu 
i promociji Grada Lepoglave u zemlji i inozemstvu primili 
glazbeni sastav Treća smjena, Dražen Novak i KUD Lepo-
glavski pušlek.

Uime nagrađenih na dodijeljenim se priznanjima zah-
valio Ivan Juren istaknuvši da je Grad stvorio uvjete koji su 
pomogli u ostvarenju rezultata zbog kojih su im dodijelje-
na priznanja.

Pohvale Gradu Lepoglavi
Grad Lepoglava odnedavno nosi titulu gra-

da prijatelja djece te je na sjednici pročitano 
izvješće Središnjeg koordinacijskog odbora 
akcije „Gradovi i općine – prijatelji djece“ te-
meljem kojeg je gradu Lepoglavi dodijeljen 
ovaj vrijedan status.

- Lepoglava je posebna po svojoj povijesti 
te kulturnoj, obrazovnoj, znanstvenoj i društ-
venoj dimenziji i zbog toga se nalazi na nacio-
nalnoj, europskoj i svjetskoj mapi – poručio je 
u svom obraćanju nazočnima zamjenik župa-
na Varaždinske županije Tomislav Paljak. 

Uime saborskih zastupnika 3. izborne 

jedinice nazočnima se obratila zastupnica Božica Makar 
podsjetivši da je nedavno, na inicijativu gradonačelni-
ka Škvarića, usvojen novi Zakon o jedinicama lokalnih 
samouprava zahvaljujući kojem će biti povećana pro-
računska sredstva Grada Lepoglave.

- Čestitam svima koji nisu gubili nadu i svakog dana 
doprinose tome da se u gradu Lepoglavi živi bolje – 
poručio je državni tajnik u Ministarstvu obrane Zdravko 
Jakop te pozvao na još veću sinergiju kod povećanja živo-
tnog standarda na području grada.

             Gradska priznanja dodijeljena su 
Ivanu Jurenu, Draženu Novaku, Hrvatskim 

vodama, KUD-u Lepoglavski pušlek i
 Glazbenom sastavu Treća smjena.

Dobitnici gradskih priznanja

Predsjednik Gradskog vijeća 
Robert Dukarić

Gradonačelnik Marijan Škvarić

Nastup Goluban banda

Svečanoj su sjednici nazočili brojni gosti

U glazbenom programu svečane sjednice nastupio je 
Goluban band koji uz Tomislava Golubana čine lepoglavski 
glazbenici kojima je ove godine dodijeljeno priznanje za 
promociju grada. 

Na  samom su kraju sjednice zapucali kuburaši iz 
kuburaških udruga Prva kubura Višnjica i Glasna kubura 
Kamenica.

Cjelodnevni program proslave
Inače, program proslave na sam Dan grada – 8. pro-

sinca započeo je budnicom Limene glazbe Lepoglava, a 
nastavljen posjetu gradonačelnika Dječjem vrtiću. I ove 
je godine na gradskom groblju odana počast poginulim 
braniteljima s gradskog područja te je u župnoj crkvi 
služena koncelebrirana misa povodom Dana župe te Gra-
da Lepoglave.

Budnica Limene glazbe Lepoglava

Odavanje počasti poginulim braniteljima

Misno slavlje
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Gradsko vijeće Grada Lepoglave

Održana 4. sjednica Gradskog vijeća
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 20. studenog  4. sjednicu na čijem se dnevnom redu našlo ukupno 17 točaka.

Vijećnik Siniša Štefičar, uz izraženo nezadovoljstvo 
što se nedavno održanoj edukaciji za članove vijeća 
nije odazvao veći broj vijećnika, pitao je postoji li 
mogućnost da se na području grada postave table s 
natpisima ulica te planira li se uređenje ceste koja iz 
naselja Vulišinec vodi prema novom groblju

Gradonačelnik Marijan Škvarić podsjetio je da je 
svaka kuća na gradskom području dobila kućni broj i 
da su tablama označena gradska naselja. Prijedlog da 
se tablama označe i ulice smatra dobrim te je najavio 
da će se provjeriti mogućnosti, prije svega financijske, 
za postavljanje tabli s imenima ulica. 

Što se ceste tiče, gradonačelnik je podsjetio na 
planove uređenja parkirališta kod starog groblja te 
ograde s novim ulazom na novom groblju. U okviru 
toga uredila bi se i navedena cesta.

Što će najavljeno povezivanje Lepoglave i ostalih 
gradskih naselja s Varaždinom preko integriranog 
javnog prijevoza značiti za grad Lepoglavu i njegove 
građane, pitao je vijećnik Milan Pavleković. Vijećnik 
Pavleković predložio je da se Hrvatskim željeznicama 
uputi dopis kojim se zbog povećanja sigurnosti građa-
na traži postavljanje rampi na cestovnim željezničkim 
prijelazima na području grada Lepoglave, točnije na 
relaciji od Lepoglave prema Golubovcu

Gradonačelnik Škvarić odgovarajući na pitanje 
o integriranom javnom prijevozu istaknuo je da je 
prema Master planu donesenom zahvaljujući inici-
jativi i aktivnostima prethodnih županijskih vlasti, 
predloženo pokretanje pilot-linije integriranog javnog 
prijevoza koja će obuhvaćati naselja s područja grada 
Lepoglave, Lepoglavu kao mjesto integracije te naselja 
u općini Bednja. Građanima s tog područja omogućilo 
bi se da kupnjom jedne karte do Varaždina putuju ko-
risteći autobusni i željeznički prijevoz. Ta bi pilot-linija 
trebala krenuti u rujnu iduće godine. Integrirani javni 
prijevoz povećao bi mobilnost građana, ali i poboljšao 
životni standard, istaknuo je gradonačelnik dodavši da 
bi se za uspostavu integriranog javnog prijevoza koris-
tila sredstva Europske unije.

Gradonačelnik je potvrdno odgovorio na prijed-
log za slanje dopisa Hrvatskim željeznicama za postav-
ljanje rampi.

Vijećnik Zorislav Rodek osvrnuo se na upućenu 
zamjerku vezanu za nedolazak većeg dijela vijećni-
ka na edukaciju istaknuvši kao razlog nedolaska 
nepri mjereno vrijeme održavanja edukacije koje se 
poklapalo s poslovnim obavezama vijećnika.

Nakon toga je gradonačelniku uputio pitanje 
vezano za brojne zapuštene poljoprivredne površine 
na gradskom području koje su građani najčešće čisteći 
ih palili te time izazivali brojne požare zbog kojih su 
vatrogasci s gradskog područja morali intervenirati 70-
ak puta. Pitao je planira li Grad spriječiti spaljivanje 
korova na zapuštenim poljoprivrednim zemljištima.

Pitao je i je li u Gradu održan sastanak s pružatel-
jima usluga širokopojasnog interneta.

Paljenje zapuštenih poljoprivrednih površina 
višegodišnji je problem, istaknuo je gradonačelnik 
odgovarajući na vijećnikovo pitanje uz zahvalu vatro-
gascima na sprječavanju požara većih razmjera. Is-
taknuo je i problem sankcioniranja takvog ponašanja 
neodgovornih građana zbog nesređenih zemljišnih 
knjiga, odnosno nepoznavanja stvarnih vlasnika 
zapuštenog zemljišta. Najavio je inicijativu zabrane 
spaljivanja korova te drastičnog kažnjavanja onih koji 
će to činiti, ali i educiranje građana s mogućnostima 
održavanja i korištenja zapuštenih poljoprivrednih 
površina.

Odgovarajući na drugo postavljeno pitanje, gra-
donačelnik Škvarić istaknuo je važnost brzog interneta 
za komunikaciju građana, ali i poslovanje tvrtki na 
gradskom području. Potvrdio je održavanje sastanka 
s potencijalnim pružateljem usluga brzog interneta u 
okviru projekta u koji su uz grad Lepoglavu uključeni i 
grad Ivanec te općine Bednja, Klenovnik i Donja Voća. 

Vijećnik Stjepan Maček pohvalio je izvođače ra-
dova uređenja potoka Žarovnica te pitao planira li se 
urediti samo 1200 metara potoka ili cijeli tok potoka 
koji prolazi naseljem Žarovnica do Sutinske. Izrazio je 
sumnju u to da će radovi biti nastavljeni u proljeće 
što smatra problematičnim zbog uništavanja vrtova i 
oranica u vrijeme kada počinje njihova obrada te je 
zatražio garanciju i datum kada će oni biti nastavljeni.

Vijećnik Maček je na traženje dijela građana iz 
naselja Čret upozorio i na buku motorne pile iz kruga 
pilane tvrtke Drvodjelac u noćnim satima. 

Uređenje potoka Žarovnica dio je većeg projekta 
uređenja vodotoka na gradskom području, istaknuo 
je u odgovoru na vijećničko pitanje gradonačelnik 
Škvarić te dodao kako je plan bio ove godine urediti 
1200 metara vodotoka potoka Žarovnica, a preosta-
lih 600 metara do Sutinske u proljeće iduće godine. 
Kao razlog prekida radova naveo je dolazak perioda 
loših vremenskih uvjeta. Što se davanja garancija i 
datuma početka radova tiče, gradonačelnik je vijećni-
ku Mačeku rekao da se za to obrati investitoru – Hr-
vatskim vodama, no dodao je da se o datumu teško 
može razgovarati jer sve ovisi o vremenskim uvjetima 
u proljeće.  

Vezano za buku iz pilane gradonačelnik je pred-
ložio održavanje sastanka vlasnika pilane i zainteresi-
ranih građana. 

Razmišlja li se o podjeli novčanog božićnog poklo-
na građanima slabijeg imovinskog stanja zanimalo je 
vijećnika Željka Šoštarića. 

Pitao je i planira li se raspisati natječaj za proda-
ju zemljišta u poduzetničkoj zoni s obzirom na to da 
na posljednjem objavljenom natječaju ponovno nije 
bilo zainteresiranih za kupnju zemljišta. Predložio je 

da se u tom slučaju posebna pažnja usmjeri domaćim 
poduzetnicima koji već posluju u poduzetničkoj zoni

Gradonačelnik Škvarić rekao je da su u prijed-
logu proračuna za iduću godinu predviđene uskrsnica 
i božićnica za građane slabijeg imovinskog stanja.

Odgovarajući na drugo pitanje rekao je da se 
natječaji za prodaju zemljišta u poduzetničkoj zoni 
raspisuju u skladu sa Zakonom, a da se iduće godine 
može pokrenuti rasprava o dodatnim benefitima za 
potencijalne ulagače.

Vijećnik Šoštarić izrazio je nezadovoljstvo što 
božićnica neće biti isplaćena ove godine.

Vijećnik Stjepan Vresk pitao je hoće li se ove 
godine uspjeti realizirati brojni započeti komunalni 
projekti. Posebice ga je zanimalo hoće li se do kraja 
godine uspjeti dovršiti započeta prva faza izgradnje 
društvenog doma u Kameničkom Podgorju.

Izgradnja prve faze društvenog doma u Kameni-
čkom Podgorju započela je ovih dana, naglasio je 
gradonačelnik Škvarić te podsjetio da su sredstva za 
to osigurana kroz natječaj Ministarstva regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije. U planu je da na-
vedena prva faza bude dovršena tijekom ove godine, 
no ako vremenski uvjeti budu loši, može se dogoditi 
prebacivanje radova na iduću godinu, rekao je Škvarić 
ističući da su sredstva za to osigurana pa realizacija 
najavljenog nije upitna.

Vijećnik Stjepan Črepinko pitao je kada će biti 
ispunjena obećanja o nadogradnji škole u Kamenici 
te zašto kod imenovanja novog direktora TKIC-a nije 
raspisan natječaj s uvjetima koji su vrijedili  kada je 
bio izabran dosadašnji direktor TKIC-a.

Gradonačelnik Škvarić rekao je da je osnivač 
škole u Kamenici Varaždinska županija koja bi trebala 
taj projekt uvrstiti u svoje planove. Istaknuo je da je 
Grad Lepoglava napravio projekt proširenja škole, ali 
ga je Varaždinska županija već jednom odbila. 

Odgovarajući na pitanje o imenovanju novog 
direktora TKIC-a, gradonačelnik je istaknuo da je sve 
napravljeno po Zakonu i da je odabrana osoba koja je 
radila unutar sustava te ga poznaje. Nakon šest mjese-
ci rezimirat će se rezultati i tada će se, ako bude po-
trebno, raspisati natječaj, objasnio je gradonačelnik.

Vijećnik Črepinko izrazio je nezadovoljstvo odgov-
orima istaknuvši da uvjeti moraju biti jednaki za sve.

Vijećnik Boris Šinko osvrnuo se na izjave poje-
dinih građana na društvenim mrežama vezane za 
funkcioniranje lokalnih vodovoda nazvavši ih uvred-
ljivima. Pozvao je zamjenika gradonačelnika Hrvoja 
Kovača da se ogradi od tih izjava jer su napisane u 
raspravi koja se razvila na njegovu Facebook profilu.

Zamjenik gradonačelnika odgovorio je da se u 
početku ogradio od svih stavova koje drugi iznose na 
njegovu profilu i da nema običaj brisati objavljene ko-

mentare te da to nije činio niti kad su u njima vrijeđani 
on i njegova obitelj. 

Gradonačelnik Škvarić dodao je da je riječ o pri-
vatnom profilu i da o tome ne treba raspravljati na 
Gradskom vijeću. Istaknuo je da su službeni stavovi 
Grada oni koje on iznosi i nalaze se na službenim 
gradskim stranicama.

Što je Gradu Lepoglavi donio rebalans državnog 
proračuna, zanimalo je vijećnicu Mariju Ribić.

- Zahvaljujući aktivnostima radne skupine čiji sam 
član i predstavljam Sjever, došlo je do odluke da se 
jedinicama lokalne samouprave s brdsko-planinskih 
područja vrate izgubljena proračunska sredstva. Na 
osnovu tog zaključka rebalansom ju Gradu Lepoglavi 
dodijeljene 842.000 kuna – odgovorio je gradonačel-
nik Škvarić.

Vijećnik Alen Mađar zatražio je objašnjenje zašto 
još nije priključena rasvjeta na igralištima na kojima su 
postavljeni reflektori. Ujedno, zanimalo ga je je li do-
šlo do povećanja naplate komunalne naknade i vrše li 
se ulaganja u razvoj komunalne infrastrukture prema 
postotku uplate komunalne naknade po mjesnim 
odborima.

Gradonačelnik je objasnio da je do problema s 
priključenjem struje na postavljene reflektore doš-
lo zato jer Elektra još nije zaključila javni natječaj za 
nabavu potrebnih kablova koji su potrebni za pri-
ključenje. Zbog toga stoje i ostali projekti koje Elektra 
provodi na gradskom području.

Kad je naplata komunalne naknade u pitanju, 
gradonačelnik je istaknuo da se sredstvima pri-
kupljenim od komunalne naknade, primjerice, jedva 
pokrije održavanje javnih površina te da Grad višestru-
ko ulaže u razvoj komunalne infrastrukture nego što 
dobiva naplatom komunalne naknade. 

Što donosi novi Zakon o razvrstavanju otpada, 
a vezano za postavljanje dodatnih kontejnera za 
razvrstavanje otpada, zanimalo je vijećnika Ignaca 
Lončara.

- Netko je u naše ime potpisao sporazum  s 
Europskom unijom, a  sad je sve prebačeno na nas. 
O tome razgovaramo s tvrtkom IVKOM koja obavlja 
odvoz otpada na gradskom području – rekao je gra-
donačelnik Škvarić 

Vijećnik Tonko Županić pitao je može li se Grad 
uključiti u aktivnosti oko sprječavanja širenja žutice 
vinove loze i nastanka štete na vinogradima na grad-
skom području.

Gradonačelnik Škvarić istaknuo je da se te mjere 
provode na razini županije, no da će Grad razgovarati 
s vinogradarima o mogućim potezima i aktivnostima 
usmjerenima sprječavanju navedene bolesti.

Nakon što su vijećnici postavili niz vijećničkih pitanja i na njih dobili odgovore, sjednica je na-
stavljena izborom članova Savjeta mladih Grada Lepoglave. Vijećnici su tajnim glasanjem potvrdili 
predložene kandidate za članove i zamjenike članova Savjeta mladih. Izabrani su Martina Lončarek 
(zamjenik Tomislav Lončarek) iz Udruge za sport i rekreaciju "Sport za sve" Višnjica, Nikolina Vrtar 

Pitanja i prijedlozi vijećnika

(zamjenica Valnea Štefanek) iz Odreda izviđača Lepoglava, Petar Cikač (zamje-
nik Martin Breški) iz neformalne skupine mladih, Dario Milec (zamjenik Renato 
Vuk) i Mihaela Špiljak (zamjenica Marijana Zver) iz Nezavisne udruge mladih, Jo-
sipa Držaić (zamjenica Barbara Vresk) iz HNS-a i Natalija Kuća (zamjenik Vinko 
Strupar) iz Foruma mladih SDP-a.

Prihvaćen je i predloženi Program rada Savjeta mladih za 2018. godinu.
Jednoglasno i bez rasprave vijećnici su prihvatili Izvješće o provedbi godi-

šnjeg plana i programa rada Dječjeg vrtića Lepoglava za 2016./2017. godinu kao i 
Godišnji plan za 2017./2018. godinu.

Jednoglasno su vijećnici prihvatili i prijedlog Odluke o dodjeli javnih prizna-
nja Grada Lepoglave za 2017. godinu.  

Vijećnici su prihvatili i prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju članova 
Povjerenstva za procjenu šteta od elemntarnih nepogoda. U Povjerenstvo su 
izabrani Josip Čelig (predsjednik), Damir Kotarščak, Stjepan Maček, Stjepan Špi-
ranec i Ivan Dubovečak. 

Između ostalog, Gradsko je vijeće, uz raspravu u kojoj su se vijećnici složili o 
potrebi selektiranja otpada i očuvanja okoliša, prihvatilo prijedlog Plana gospo-
darenja otpadom za razdoblje od 2017. do 2022. godine.

Tijekom sjednice gradonačelnik je vijećnike upoznao s gradskim projektima. 
Gradsko vijeće
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Zabrinutost zbog povećanja broja prometnih nesreća na gradskom području
Vijeće za prevenciju kriminaliteta

Održana je sjednica Vijeća za prevenciju kriminaliteta na kojoj je  
stanje sigurnosti na gradskom području ocijenjeno zadovoljavajućim.

Sastanak s predsjednicima mjesnih odbora

Ostvareni gotovo svi zacrtani programi
Održan je treći 
ovogodišnji sastanak 
gradonačelnika 
s predstavnicima 
gradskih mjesnih 
odbora.

- Ova i protekla godina 
nisu bile lake jer je gradski 
proračun zbog postojećih za-
konskih odredaba bio manji 
za 47 %. U te smo dvije godine 
izgubili gotovo jedan cijeli go-
dišnji proračun što je otežavalo 
realizaciju brojnih projekata i programa. No, dobra je vijest 
da će se početi s primjenom novih zakonskih mjera koje 
donose povrat sredstava, odnosno povećanje proračuna. 
Prema izračunima on bi u 2018. godini trebao biti na raz-
ini 14 milijuna kuna – istaknuo je gradonačelnik Marijan 
Škvarić na redovitom, trećem ovogodišnjem sastanku gra-
donačelnika s predstavnicima gradskih mjesnih odbora 
na kojem je jedna od točaka dnevnog reda bilo predsta-
vljanje nacrta gradskog proračuna za 2018. godinu.

Govoreći o proračunu gradonačelnik Škvarić na-
pomenuo je da će se u 2018. godini dio proračunskih 
sredstava, oko 2.5 milijuna kuna, utrošiti u pokrivanje pro-
računskog manjka iz prethodne godine. 

- Prvi je put da je ostvaren proračunski manjak. Do-
godilo se to jer nismo odustajali od realizacije razvojnih 
projekata i programa. Tražeći potrebna sredstva, pritom 
nismo dodatno opterećivali građane povećanjem komu-
nalne naknade, kao što su to činile druge jedinice lokalne 
samouprave, već smo potporu za provedbu projekata i 

programa tražili iz drugih izvora, najčešće na državnoj raz-
ini. Također, s izvođačima smo dogovarali odgodu plaćan-
ja što predstavlja navedeni proračunski manjak – objasnio 
je gradonačelnik.

Uz predstavljenu projekciju proračuna koji je dan 
na javnu raspravu, a objavljen je i na službenoj gradskoj 
internetskoj stranici, na sastanku se razgovaralo i o iz-
vršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2017. godinu.

Komunalna infrastruktura
Gradonačelnik Škvarić tom se prigodom osvrnuo na 

brojne realizirane programe kao i one koji su pokrenuti 

ili su u tijeku – gradnju nogostupa u Žarovnici, Zlogonju 
i Donjoj Višnjici, sanaciju klizišta u Kameničkom Podgor-
ju, gradnju društvenog doma u Kameničkom Podgorju, 
izgradnju vodoopskrbnog sustava, uređenje vodotokova, 
obnovu i širenje javne rasvjete u gradskim naseljima i 
na zaobilaznici, gradnju spomen-parka, uređenje neraz-
vrstanih prometnica...

- Sve planirane programe osim jednog, a riječ je o 
izgradnji parkirališta kod crkve u Višnjici, realizirali smo ili 
započeli te će biti dovršeni – istaknuo je gradonačelnik.

Program rada zimske službe
Tema sastanaka bio je i rad zimske službe. Gra-

donačelnik je predsjednike mjesnih odbora izvijestio o 
donesenom Programu rada zimske službe napomenuvši 
da na području grada postoji 128 kilometara nerazvrstanih 
cesta koje treba čistiti. Predsjednici mjesnih odbora iz-
viješteni su o tome da koncesionar za čišćenje snijega ima 
12 ekipa spremnih za čišćenje. 

Na sastanku je pohvaljena akcija podjele soli za posipa-
vanje cesta te je dodano da soli još ima i da će se, teme ljem 
prijedloga iznesenog na sastanku, uz deponije za po djelu 
soli u Lepoglavi i Višnjici postaviti i deponij u Kamenici. 
Istaknut je problem nečišćenja nogostupa od strane 
građana koji imaju obavezu to činiti te su najavljene 
kazne za građane koji neće izvršavati svoju obavezu.  
Zatraženo je da zimska služba kod čišćenja nogostupa 
ravnomjerno čisti nogostupe na cijelom gradskom pod-
ručju.

Na sastanku je dotaknuta i tema odlaganja otpada, 
posebice problem odlaganja otpada na otocima s kon-
tejnerima za smeće gdje građani neselektivno bacaju 
raznovrsni otpad ne mareći o vrsti otpada i kontejnera. 
Predsjednici mjesnih odbora požalili su se i na rad tvrtke 
Ivkom zadužene za odvoz otpada.

             Grad Lepoglava nije, kao neke jedinice 
lokalne samouprave, povećavao komunalnu 

naknadu kako bi ostvario veće prihode jer nije 
želio dodatno opterećivati građane.

Stanje sigurnosti na području grada Lepoglave i 
dalje je zadovoljavajuće unatoč tome što je u prvih 
deset mjeseci 2017. godine, u odnosu na isto 
razdoblje protekle godine, zabilježen veći broj kaz-
nenih djela, prometnih nesreća i narušavanja jav-
nog reda i mira. Zaključak je to s održane sjednice 
Vijeća za prevenciju kriminaliteta Grada Le poglave 
na kojoj se raspravljalo o aktualnom stanju si-
gurnosti na gradskom području. Iako je globalno 
stanje ocijenjeno zadovoljavajućim, istaknuta je 
zabrinutost stanjem u prometu s obzirom na po-
rast broja prometnih nesreća, posebice onih s naj-
težim posljedicama. Naime, u prvih deset mjeseci 
na području grada Lepoglave u prometu su smrt-
no stradale dvije osobe. Općenito, broj prometnih 
nesreća na gradskom području povećao se za 36 
% u odnosu na isto razdoblje lani. 

Niska razina prometne kulture
U deset mjeseci 2017. dogodilo se 30 pro-

metnih nesreća – 18 s materijalnom štetom, 10 
s ozlijeđenim osobama i 2 sa smrtno stradalim 
osobama. Uz dvoje mrtvih 5 je osoba teško, a 9 
lakše ozlijeđeno.

- Najčešći uzroci navedenih prometnih nesreća 
nepoštivanje je brzine kretanja te izrazita alkoho-
liziranost vozača – istaknuo je načelnik Policijske 
postaje Ivanec Boris Divjak.  

Zamjenik gradonačelnika Hrvoje Kovač koji je 
predsjedao sjednicom Vijeća istaknuo je kako je 
riječ o apsurdu jer je cestovna infrastruktura na 
području grada Lepoglave, što se uređenosti i si-
gurnosti tiče, na visokoj razini. 

- Apsurdno je da nam se povećanjem sigurno-
sti cestovne infrastrukture povećao broj promet-
nih nesreća. Grad je napravio puno na uređenju 
cestovne infrastrukture koja omogućava sigurno 
prometovanje, no čini se da je prometna kultura 
nekih sudionika u prometu na niskoj razini – za-
ključio je Kovač.

Više kaznenih djela nego lani
U prvih deset mjeseci zabilježeno je i povećanje 

kaznenih djela iz domene kriminaliteta. Zabilježe-
na su 32 kaznena djela, 19 % više u odnosu na 
isto razdoblje lani. Ta je brojka u najvećoj mjeri 
povećana zbog zlouporabe opojnih droga, ali ne 
od strane građana Lepoglave, već dvaju građana 
Varaždina koji su na području Lepoglave skladištili 
više od 12 kilograma marihuane koju je policija 
otkrila i zaplijenila. Povećan je i broj kaznenih dje-
la općeg kriminaliteta, u najvećoj mjeri riječ je o 
prijevarama kojima su izloženi stariji građani

Što se remećenja javnog reda i mira tiče, u 
prvih deset mjeseci ove godine evidentirano je 
20 slučajeva remećenja javnog reda i mira. Lani 
u to vrijemo zabilježeno ih je šest što možda i nije 
bio stvaran broj jer postoji sumnja da građani nisu 
prijavljivali sve takve prekršaje. U najvećoj je mjeri 
riječ o svađama susjeda, a manje o slučajevima 

koji se odnose na ugostiteljske objekte. 
Vezano za Kaznionicu u Lepoglavi njen je 

ravnatelj Dražen Posavec izrazio zadovoljstvo što 
zatvorenici nisu utjecali na povećanje broja ka-
znenih djela. Pripisao je to strogoj kontroli onih 
koji izlaze na rad izvan Kaznionice, ali i manjem 
broju zatvorenika u samoj Kaznionici.

- Oni koji su se za vrijeme rada na otvorenom 
udaljili iz Kaznionice nisu počinili kaznena djela na 
području grada Lepoglave, a ni u okolici - istaknuo 
je Divjak.

Pad broja ilegalnih prelazaka granice
Načelnik Postaje granične policije Varaždin  

Vladimir Friščić izvijestio je članove Vijeća o sta-
nju na granici između Hrvatske i Slovenije koja je 
na području grada Lepoglave duga 9,3 kilometra. 
Istaknuo je da je zabilježen pad broja ilegalnih 
prelazaka s 14 lani na 5 u prvih deset mjeseci ove 
godine. 

Policijski mobilni informacijsko-preventivni centar u Lepoglavi
Među nizom preventivnih mjera koje policija provodi 

s ciljem smanjenja kriminaliteta, važno mjesto zauzima i 
neposredan kontakt s građanima. Taj se kontakt najčešće  
ostvaruje kroz djelovanje kontakt-policajca. Tijekom stu-
denog policija je pružila dodatne mogućnosti za kontakt 
policije i građana. Naime, brojna mjesta u Varaždinskoj 
županiji obilazi mobilni informacijsko-preventivni centar 
koji je boravio i u Lepoglavi. Riječ je o policijskom kombi 
vozilu u kojem građani u neposrednom razgovoru s kon-
takt-policajcima mogu dobiti savjete i informacije vezane za 
sigurnost, ali i informirati policiju o problemima i upozoriti 
ih na događaje koji ugrožavaju sigurnost. Također, građani 
policajcima mogu postaviti pitanja vezana uz prometnu 
sigurnost.

Predsjednici mjesnih odbora s 
gradonačelnikom

Vijeće za prevenciju 
kriminaliteta
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Modernizacija javne rasvjete

Postavljena nova LED rasvjeta
U naseljima Crkovec 
i Kamenica te dijelu 
naselja Žarovnica - od 
ulaza u Žarovnicu iz 
smjera Kamenice te u 
zaselku Cerovčeci, stare 
lampe javne rasvjete 
zamijenjene novim LED 
lampama.

Na postojećim stupovima javne 
rasvjete u naseljima Crkovec i 
Kamenica te dijelu naselja Žarovnica 
- od ulaza u Žarovnicu iz smjera Kamenice te u zaselku Cerovčeci, izvedena je mod-
ernizacija javne rasvjete. Riječ je o projektu u okviru kojeg su stara rasvjetna tijela 
zamijenjena štedljivijim LED rasvjetnim tijelima. Ukupno je postavljena 91 LED lampa 
snage od 28 do 38 vati.

Projekt je vrijedan 245.429 kuna, a sredstva je Grad Lepoglava osigurao preko 
potpore Ministarstva regionalnog razvoja.

- Od 200 rasvjetnih tijela koliko ih je prije 15-ak godina bilo na području grada 
Lepoglave, sad ih ima oko 1500. Zahvate na modernizaciji i proširenju javne rasvjete 
planiramo provoditi i u nadolazećem razdoblju. Na određenim područjima, kao što je 
to slučaj s Višnjicom, čekamo da Elektra dovršetkom izgradnje trafostanica osigura 
uvjete za to - istaknuo je gradonačelnik Marijan Škvarić dodajući da je ovo jedan od 
načina na koji se povećava životni standard na gradskom području.

U iščekivanju rezultat natječaja
"Tehnološki centar drvne industrije"

Gradonačelnik grada Lepoglave Marijan Škvarić sa 
suradnicima uključenima u pripremu projekta Tehnolo-
škog centra drvne industrije – direktorom TKIC-a Da-
mjanom Županićem i Lidijom Kišiček, Središnjoj je 
agenciji za financiranje i ugovaranje programa i projeka-
ta Europske unije 22. studenog predao završni prijedlog 
navedenog projekta. Time je zaključena posljednja faza 
pripreme i prijave projekta vrijednog 88.378.921,98 kuna 
kojim se u Lepoglava planira izgraditi i otvoriti centar 
kompetencija drvne industrije za podizanje konkurent-
nosti drvne industrije, ne samo sjeverozapadne već cijele 
Hrvatske na globalnom tržištu.

Projekt je prijavljen na pozivni natječaj Ministarstva 
gospodarstva Podrška razvoju Centara kompetencija na 
koji su, već ranije provedenom selekcijom i odabirom na-
jkvalitetnijih, pravo prijave stekla 34 projekta među kojima 
i projekt "Tehnološki centar drvne industrije Lepoglava".

- Od ideje o otvaranju centra za razvoj drvne industrije 
u Lepoglavi, koju sam sa svojim suradnicima pretočio u 
projekt ne samo lokalnog već regionalnog karaktera, koji 

Projekt "Tehnološki centar drvne industrije Lepoglava" predan je na završni natječaj.
je potvrdu kvalitete i značenja dobio uvrštavanjem na lis-
tu projekata od nacionalnog interesa, nakon niza prove-
denih aktivnosti stigli smo do završne faze, a to je prijava 
proje kta na pozivni natječaj na kojem očekujem još jed-
nu potvrdu njegove kvalitete i dobivanje zelenog svjetla, 
odnosno  dobivanje bespovratnih sredstava za njegovu 
realizaciju. Važno je istaknuti da je intenzitet potpore u 
okviru navedenog natječaja 100 % prihvatljivih troškova – 
istaknuo je gradonačelnik Marijan Škvarić.

Projekt obuhvaća izgradnju novog objekta u Lepoglavi 
s prostorom za ispitivanje proizvoda tijekom proizvodnog 
procesa, radionicom za razvoj prototipa s tehnološkom 
opremom, konferencijskom dvoranom, demonstracijskim, 
uredskim i tehničkim prostorima, sušarom te skladištima 
gotovih proizvoda i repromaterijala. 

Centar će pružati podršku mikro, malim i srednjim 
poduzećima ispitivanjem proizvoda korištenjem speci-
jalizirane opreme, edukacijom o različitim tehnološkim 
procesima te pružanjem savjetodavnih usluga. Centar će 
u suradnji s Fakultetom organizacije i informatike iz Varaž-
dina i Šumarskim fakultetom iz Zagreba širiti nova znanja i 
tehnologije te nuditi besplatne usluge. 

Rezultati za četiri mjeseca
- Rezultati istraživanja pomoći će u stvaranju uvjeta 

za poboljšanje poslovne klime i prijenos tehnologije, re-
alizaciju zajedničkih ulaganja, uspostavu strateških par-
tnerstava s domaćim i inozemnim tvrtkama te znanstve-
nim institucijama. Najvažnija stvar u cjelokupnom 
projektu je upravo ta da će drvoprerađivači s područja 
sjeverne regije Hrvatske u Centru moći obavljati svoje 
poslove potpuno besplatno – objasnio je voditelj projekta 
Damjan Županić.

Rezultati bi trebali biti poznati za otprilike četiri mjese-
ca. Naime, postupak dodjele ne može trajati duže od 120 
dana računajući od dana zaprimanja pojedinog projekt-
nog prijedloga do dana donošenja i objave odluke o finan-
ciranju.

             Pravo prijave na završni natječaj stekla 
su 34  projekta među kojima i projekt "Teh-
nološki centar drvne industrije Lepoglava".

Sakralni objekti

Uređena kapela svetog 
Juraja u Lepoglavskoj Purgi

Jedno od dvaju kulturnih dobara s nacionalne liste kul-
turnih dobara od nacionalnog značaja koje se nalazi na po-
dručju grada Lepoglave  – kapela svetog Jurja u Lepoglavskoj 
Purgi, zasjalo je novim sjajem. Naime, završeni su radovi 
uređenja vanjskog dijela kapele koji su kapeli vratili stari sjaj, 
ali je i zaštitili od propadanja. 

Uređeno je krovište kapele i toranj na kojem je postavljen 
restauriran križ s "jabukom" te je uređena fasada.

S obzirom na to da je riječ o objektu s liste kulturnih doba-
ra od nacionalnog značaja, radovi su bili izvođeni pod nadzo-
rom Konzervatorskog odjela Ministarstva kulture u Varaždinu 
koji je i izdao odobrenje za njihovo obavljanje. 

Radove vrijedne oko 820.000 kuna u najvećoj su mjeri 
financirali Varaždinska biskupija i Grad Lepoglava. 

Zadovoljstvo odrađenim poslom izrazio je mons. Andrija 
Kišiček, lepoglavski župnik koji je pokrenuo aktivnosti obnove 
kapele. 

- Riječ je o najljepšoj kapeli u Hrvatskom zagorju.  
Unutrašnjost kapele, napravivši remek-djelo, oslikao je Ivan 
Ranger i to je jedan od njegovih posljednjih radova. Nakon 
vanjskog uređenja potrebno je kapelu zaštiti od prodora vlage 
te obnoviti freske. Riječ je o velikom zahvatu koji uz značajna 
financijska sredstva zahtijeva i više vremena – rekao je mons. 
Kišiček.

Gradonačelnik Marijan Škvarić ističe turistički potencijal 
kapele u Lepoglavskoj Purgi te očekuje potporu Ministarstva 
kulture u nastavku obnove koju su pavlini izgradili sredinom 
18. stoljeća.

Predavanje završnog natječaja

Obnovljena kapela svetog Juraaja

Mons. Kišiček i gradonačelnik Škvarić u kapeli

Postavljanje rasvjetnih tijela
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Potpora vo

110.000 kuna potpore za sanciju 
klizišta u Kameničkom Podgorju 

Gradonačelnik Marijan Škvarić potpisao je u Ministarstvu gra-
diteljstva i prostornog uređenja s ministrom i potpredsjednikom 
vlade Predragom Štromarom ugovor o dodijeli 110.000 kuna pot-
pore za sanaciju klizišta u Kameničkom Podgorju.

Riječ je osredstvima namijenjenima za pokrivanje troškova 
sanacije klizišta u zaselku Smontari u Kameničkom Podgorju. 

- Sanacija klizišta koja su se pojavila na gradskom području 
zahtijeva značajna financijska sredstva koja uvelike opterećuju 
gradski proračun te nam je pomoć u rješavanju tog problema uz po-
dršku s državne razine itekako potrebna - istaknuo je gradonačelnik 
Škavrić uz zahvalu ministru Štromaru na dodijeljenoj potpori. 

Gradonačelnik Škvarić najavio je i sanaciju preostalih klizišta za 
što će se potpora također tražiti s državne razine.

Krenula izgradnja društvenog 
doma u Kameničkom Podgorju

Društvena infrastruktura

Na području Mjesnog odbora Kameničko Podgorje traje izgradnja društvenog 
doma. Riječ je o prvoj fazi izgradnje vrijednoj 212.447 kuna. 

Želeći stvoriti kvalitetne uvjete za razvoj društva i 
života na cijelom gradskom području te dodatno potaknuti 
građane na još veću društvenu aktivnost Grad Lepoglava 
veliku pažnju pridaje razvoju društvene infrastrukture u 
što spada i izgradnja društvenih domova. S tim je ciljem 
prije četiri godine pokrenut projekt izgradnje društvenog 
doma u Kameničkom Podgorju. Gradnja navedenog doma 
nedavno je počela i trenutno traju građevinski radovi u  
okviru prve faze njegove izgradnje. 

- Nakon što su prije četiri godine pojedini gradski 
vijećnici uspjeli stopirati realizaciju ovog projekta uspjeli 
smo projekt ponovno pokrenuti. Gradimo dom što je želja 
mještana Kameničkog Podgorja koji će s njegovom izgrad-
njom dobiti prostor za druženje, sastanke mjesnog odbo-
ra, okupljanja te provedbu raznih aktivnosti – istaknuo je 
gradonačelnik Marijan Škvarić zahvalivši se pri tom župi 
Kamenica na darovanom zemljištu za izgradnju doma.

Želju mještana Kameničkog Podgorja za izgradnjom 
doma potvrdio je i član Mjesnog odbora Kameničko Pod-
gorje Zvonko Galić.

- Dugo smo čekali da počne izgradnja, ali smo je i 
dočekali. Sretni smo zbog toga. Dom će nam služiti za raz-
na okupljanja, druženja i sastanke – rekao je Galić.

Ukupna vrijednost projekta je 700.000 kuna. U prvoj 
fazi, koja traje, izgradit će se prva etaža doma za što će se, 
prema ugovoru s izvođačem, planira utrošiti 212.447 kuna. 
Većina sredstava osigurana je putem natječaja Ministar-
stva regionalnog razvoja i fondova Europske unije.

Druga faza izgradnje doma trebala bi početi i biti 
dovršena tijekom 2018. godine, a za što se sredstva pla-
niraju osigurati putem gradskog proračuna.

Izgradnja spomen-parka
Na Trgu 1. hrvatskog sveučilišta u Lepoglavi traje intenzivna 

izgradnja spomen-parka koji se uređuje u spomen na 12-oricu po-
ginulih branitelja s područja grada Lepoglave.

Riječ je o projektu koji se financira sredstvima Ministarstva 
branitelja. 

Izgradnja nogostupa

Grade se novi metri nogostupa

Nakon što su završeni radovi na izgradnji nogostupa u Zlogonju 
gdje je izgrađen nogostup u dužini od 528 metara, započela je gradnja 
nogostupa na području Donje Višnjice na relaciji Lipa - Sutinska.

Kao i onog u Zlogonju, gradnju nogostupa u Donjoj Višnjici finan-
ciraju Županijska uprava za ceste (75 % troškova) i Grad Lepoglava 
(25 % troškova).

- Nastavljamo s gradnjom nogostupa na cijelom gradskom 
podru čju s ciljem povećanja sigurnosti svih sudionika u prometu. U 
prote klih desetak godina izgrađeno je oko 15 kilometara nogostupa. 
Naime, prije desetak godina na gradskom je području bilo oko 3.5 
kilometara nogostupa, a sada ih je oko 18 kilometara. Želja nam je 
sva gradska naselja povezati nogostupima - istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Paralelno s početkom gradnje nogostupa u Donjoj Višnjici kraju se 
privode radovi na izgradnji prve faze nogostupa u Žarovnici. Riječ je 
završnim radovima uređenja odvodnje.

U Višnjici se gradi nogostup na relaciji Lipa - Sutinska. Istovremeno se dovršavaju radovi u okviru prve 
faze izgradnje nogostupa u Žarovnici.

Gradnja nogostupa u Donjoj Višnjici
Završni radovi 1. faze gradnje 
nogostupa u Žarovnici

Budući društveni dom u Kameničkom Podgorju Gradnja spomen-parka

Gradnja društvenog doma

Potpisivanje ugovora u Ministarstvu graditeljstva
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Obilježen Dan grada Lepoglave, Dan župe i 20 godina od dobivanja statusa grada
Raznoliki program 

proslave trajao je 
od 2. do 24. prosinca

S početkom programa obilježavanja Dana grada 
započelo je i adventsko vrijeme. Tim je povodom u parku 
u Lepoglavi, u blizini zgrade gradske uprave, upaljena je 
prva adventska svijeća.

Deseta poštanska marka s 
lepoglavskim motivom

Izložba malih životinja

Cvijet za ljepši grad

ovodom Božića Hrvatska je pošta izdala prigodnu poštansku 
marku - Božić s motivom voštane figure Isusa iz crkve bezgrešnog 
začeća Blažene Djevice Marije u Lepoglavi. Marka je izdana u 
suradnji sa župom Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije i 
deseta je poštanska marka s motivom iz Lepoglave. Kao i prethod-
nih devet, i ova poštanska marka predstavlja bogatu lepoglavsku 
baštinu.

Božićna marka s motivom voštane figure Isusa iz lepoglavske 
crkve predstavljena je na izložbi "Lepoglavska baština na 
poštanskim markama" otvorenoj 5. prosinca u dvorani blaženog 
kardinala Alojzija Stepinca u župnom dvoru u Lepoglavi.

Izložbu je otvorio varaždinski biskup mons. Josip Mrzljak.

Izložba fotografija "Ratni 
zapisi" Mladena Genca

U čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca, u sklopu pro-
grama proslave Dana grada Lepoglave, otvorena je izložba fotografi-
ja Mladena Genca snimljenih za vrijeme Domovinskog rata.

Na izložbi je izloženo stotinjak fotografija s prizorima strada-
nja civilnog stanovništva i razaranja hrvatskih naselja te kulturne i 
sakralne baštine koje je autor snimio na istočno-slavonskom, zapad-
no-slavonskom, ličkom i južno-dalmatinskom ratištu. U kadru autor-
ova fotoobjektiva našli su se i branitelji koji su na navedenim ratišti-
ma branili Hrvatsku, među njima i oni s područja grada Lepoglave. 

Izložbu je, uz pokroviteljstvo Grada Lepoglave, organizirala udru-
ga Branitelji Hrvatske Lepoglava.

I ove se godine na završnoj priredbi ekološko-obrazovne akcije 
Cvijet za ljepši grad održanoj u Domu kulture okupio velik broj 
građana među kojima i dobitnici priznanja. 

U kategoriji balkona najljepšim je proglašen balkon Verice 
Petrinjak dok su priznanja za drugo, odnosno treće mjesto dobile 
Zorica Žuliček i Barica Bračko. 

Najljepše uređenom kućom s okućnicom proglašena je kuća 
Gordane Županić, na drugom je mjestu kuća i okućnica Ljubice 
Vuglač, a na trećem Anite Husnjak. 

Uz izložene fotografije najljepše uređenih balkona te kuća s 
okućnicama, na izložbi su predstavljeni i likovni radovi učenika  
osnovnih škola s gradskog područja te dječjih vrtića. Ove su go-
dine izložene i tematske fotografije učenika.

Među izloženim učeničkim likovnim radovima nagrađena su 
tri rada. Priznanja su primili Luka Petak iz OŠ Ivana Rangera iz 
Kamenice, Matea Zver iz OŠ Ante Starčevića iz Lepoglave i Lucija 
Jurenec iz OŠ Izidora Poljaka iz Višnjice.

Priznanja su uručena i autorima fotografija. Posebna su 
priznanja dodijeljena kreativnoj grupi iz OŠ Ivana Rangera iz 
Kamenice koja je izradila zajednički likovni rad te učenicima 
kameničke škole za video-uradak Cvijet za ljepši grad koji je pri-
kazan za vrijeme svečanosti.

Zahvalnice za sudjelovanje uručene su Dječjem vrtiću Lepogla-
va i Dječjem vrtiću Runolist iz Žarovnice. 

Svim sudionicima akcije, koja traje već 15-ak godina, zahvalila 
je direktorica Turističkog zajednice Ljubica Dubovečak pozvavši sve 
građane da se prijave za novu akciju koja će trajati tijekom 2018. 
godine.

U glazbenom dijelu programa nastupio je Ženski pjevački zbor 
Collegium Artisticum.

Dječji žamor u holu OŠ Ante 
Starčevića 2. i 3. prosinca zamijenio je 
cvrkut ptica, gukanje golubova i kukuri-
kanje pijetlova. Naime, u tom je periodu 
Udruga ljubitelja malih životinja iz Lepo-
glave, u sklopu programa obilježavanja 
Dana grada Lepoglave, pripremila izlo-
žbu malih životinja.

Posjetitelji su imali prigode vidjeti  96 
golubova, 39 kunića, 67 komada peradi i 
39 malih ptica koje je izložilo 35 izlagača, 
većinom članova domaće Udruge, ali i 
onih iz okolnih mjesta i županija. 

I ove su godine organizatori djeci 
omogućili besplatan razgled izložbe.

Na svečanosti održanoj u čitaonici Gradske knjižnice 
Ivana Belostenca u lepoglavskom Domu kulture, rado snim 
roditeljima uručene su jednokratne gradske novčane 
popore. Potpore je uručio gradonačelnik Marijan Škvarić. 
Ne samo novčane potpore, roditeljima i djeci tradicionalno 

su uručeni i prigodni pokloni koje su primili iz ruku zamje-
nika gradonačelnika Hrvoja Kovača. 

Ukupno je dodijeljena 31 potpora za 31 novorođeno 
dijete i to u visini od 1.500 kuna za prvo, 2.000 za drugo te 
2.500 kuna za treće i svako sljedeće dijete 
u obitelji. 

Gradske novčane potpore za 31 novorođeno dijete

IZLOŽBE

Paljene adventske svijeće
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Obilježen Dan grada Lepoglave, Dan župe i 20 godina od dobivanja statusa grada
PREDAVANJAPredstavljena bogata 

mariološka baština
U sklopu višednevnog programa obilježavanja Dana grada 

Lepoglave, Dana lepoglavske župe i 20 godina od dobivanja statusa 
grada prikazan je film "Varaždinska Regina angelorum". Riječ je o 
znanstveno-obrazovnom filmu koji prikazuje štovanje Bogorodice 
u Varaždinskoj biskupiji nastalom u okviru projekta "Digitalno sni-
manje Hrvatske mariološke baštine" Udruge Prosoli i Real Media 
grupe. 

Među marijanskim svetištima predstavljenima u filmu važno 
mjesto pripada i Lepoglavi, a uz ostala marijanska svetišta na po-
dručju Varaždinske biskupije predstavljena je kapela Majke Božje 
Snježne u Žarovnici te crkva Pohođenja Blažene Djevice Marije u 
Višnjici. Naglasak je pritom stavljen na barokno razdoblje i tadašnja 
dostignuća u arhitekturi, kulturi i umjetnosti. U tom se kontekstu 
spominje i kapela svetog Jurja u Lepoglavskoj Purgi te znameniti 
lepoglavski pavlini.

Hrvatsko-austrijske glazbene 
uspomene

Povodom obilježavanja Dana grada u Gradskoj je knjižnici Ivana 
Belostenca muzikolog Marijana Pintar održala vrlo zanimljivo preda-
vanje "Od Josepha Haydena do Paule von Preradović: Hrvatsko-au-
strijske glazbene uspomene". 

Marijana Pintar, inače rodom iz Lepoglave, izaslanica je Aus-
trijskog kulturnog foruma te je okupljenima govorila o hrvatskom 
utjecaju na austrijske himne – od toga da je u himni nastaloj u 
vrijeme Habsburške monarhije -"Gott erhalte Franz den Kaiser", 
koju je napisao Joseph Hayden, melodija istovjetna napjevu pjesme 
Gradišćanski Hrvata "U jutro rano ja se stanem" pa do toga da je 
tekst sadašnje austrijske nacionalne himne napisala Paula von Prer-
adović, unuka hrvatskog pjesnika Petra Preradovića.

Predavanje je popraćeno glazbenim ulomcima i plesnim na-
stupima. U plesnom djelu predavanja, koje je organizirala Gradska 
knjižnica Ivana Belostenca, nastupili su Iva Šolčić, plesni pedagog 
plesnog studija Zagrebačkog kazališta mladih te Branko Banković, 
član Studija za suvremeni ples iz Zagreba. Plesali su na koreografiju 
Desanke Virand iz Plesnog studija ZKM-a.

Održan 10. Memorijal "Dragutin Hočuršćak"
Program proslave Dana grada i ove je godine imao 

svoju sportsku komponentu. Naime, u Višnjici je odigran 
Memorijalni stolnoteniski turnir "Dragutin Hočuršćak" koji 
već deset godina organizira Udruga za sport i rekreaciju 
„Sport za sve" Višnjica. Ove godine u organizaciju turnira 
uključila se i Zajednica sportskih udruga grada Lepoglave 
te ga uvrstila u program obilježavanja Dana grada.

Na turniru koji je otvorio predsjednik Gradskog vijeća 
Robert Dukarić sudjelovalo je 11 ekipa (ukupno 44 igrači-
ca/igrača).

Pobjednik turnira je ekipa DŠR-a Klenovnik, drugo 
mjesto osvojio je Teniski klub Lepoglava, a treće UŠR Viš-
njica 1.  

SPORT

U sportskoj dvorani OŠ Ante Starčevića održano je  
međunarodno natjecanje u malom nogometu za djevoj-
čice. Okupilo se pet ekipa: Podlehnik, Cirkulane, Višnjica, 
Kamenica i Lepoglava.

Nakon finalne utakmice između domaćina Lepoglave 
i slovenskog Podlehnika, na kraju su u penalima slavile 
uspješnije Slovenke.

Međunarodni školski
malonogometni turnir

Večer glume uz  
Lepoglavski pušlek

U obilježavanje Dana grada i ove se godine uključio 
KUD Lepoglavski pušlek organiziravši večer glume. 

Članovi KUD-a okupljenima u lepoglavskom Domu kul-
ture predstavili su se s dvije skeč-predstave. I ovog puta 
nije nedostajalo smijeha i dobre atmosfere za koji su se 
pobrinuli i domaći glazbenici te gosti iz KUD-a Klenovnik.

Članovima KUD-a zahvalu za još jedan u nizu nastupa 
na gradskim manifestacijama zahvalio je gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škvarić podsjetivši da je Grad Lepogla-
va ove godine KUD Lepoglavski pušlek nagradio gradskim 
priznanjem.

 Večer glume završena je zajedničkim nastupom 
članova KUD-a Lepoglavski pušlek i gosti-

ju. 

Uoči prikazivanja filma projekt su predstavili scenaristica i 
voditeljica projekta znanstvena savjetnica u HAZU-u dr. sc. Hrvojka 
Mihanović-Salopek te producent filma Alojzije Prosoli. Istaknuli su 
da navedeni projekt povezuje povijest, hrvatsku književnost, povijest 
umjetnosti, etnologiju i povijest glazbe.  

Dobrodošlicu im je uime Grada Lepoglave poželio zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje Kovač, a uime domaćina ravnateljica Gradske 
knjižnice Karmela Geček.

Okićena božićna jelka u centru Lepoglave
Grad Lepoglava i ove je godine na blagdan svetog Ni-

kole koji se poklapa s višednevnom proslavom Dana gra-
da za svoje najmlađe sugrađane pripremio brojne slatke 
paketiće koje im je podijelio upravo Sveti Nikola. Primili su 
ih polaznici dječjih vrtića u Lepoglavi i Žarovnici te učenici 
svih triju osnovnih škola.

Nikolu i vile koje su uprizorile članice KUD-a Lepo-
glavski pušlek, mališani su darovali pjesmom. 

Druženje vrtićkih mališana i osnovnoškolaca iz Lepo-
glave te čelnih ljudi Grada Lepoglave nastavljeno je kod 
poslovnog centra u Lepoglavi gdje je tradicionalno okiće-
na božićna jelka.

Airsoft konvencija
P. A. S. klub Lepoglava organizirao je u Lepoglavi 2. 

Airsoft konvenciju. 
Konvencija je okupila 20 udruga koje su se u le-

poglavskom Domu kulture predstavile zainteresiranim 
posjetiteljima te podijelile iskustva o aktivnostima koje 
provode. 

Predstavljene su aktivnosti prepoznate kao novi vid 
turističke ponude lepoglavskoga kraja kao i aktivnosti 
koje donose nove mogućnosti građanima za kvalitetno 
provođenje slobodnog vremena.

U sklopu Konvencije predstavljena je i dodatna ponu-
da „Istraži mogućnosti“ kroz koju su se predstavile udruge 
koje nemaju direktnu vezu s airsoftom, ali su vrlo atra-
ktivne te samim time zaslužuju pozornost.
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83.000 kuna potpore 
turističkim projektima

Turizam

Turistička zTuristička zajednica grada Lepoglave u 2017. 
godini ostvarila je 83.000 kuna potpore za provedbu četiri 
projekta usmjerena jačanju turističkih potencijala i ponude 
grada Lepoglave. Navedena sredstva osigurana su kroz nat-
ječaje Hrvatske turističke zajednice.

Najviše, 40.000 kuna, Hrvatska turistička zajednica iz-
dvojila je za potporu organizacije 21. Međunarodnog festivala 
čipke u Lepoglavi. 

Za projekt, odnosno pripremu izložbe Nova vizija lepo-
glavske čipke kao UNESCO-ove baštine  Turistička zajednica 
grada Lepoglave dobila je od Hrvatske turističke zajednice 
potporu od 30.000 kuna. Riječ je o izložbi koja na drugačiji 
način predstavlja povijest lepoglavskog čipkarstva, a koja je 
prvi put bila predstavljena na 21. Međunarodnom festivalu 
čipke.  

Mobilnost građana

Zahvaljujući pilot-liniji integrira-
nog javnog prijevoza u rujnu iduće 
godine putnici s područja grada Lep-
oglave i općine Bednje do Varaždina i 
natrag mogli bi putovati integriranim 
javnim prijevozom, odnosno mogli bi 
kombinirati autobusni i željeznički 
prijevoz kupnjom jedinstvene karte 
koja bi bila jeftinija od sadašnjih

Tu su mogućnost u Lepoglavi 
tijekom sastanka s lepoglavskim 
gradonačelnikom Marijanom Šk-
varićem najavili predstavnici Varaž-
dinske županije Darko Levačić i 
Ante Klečina uključeni u razvoj pro-
jekta integriranog javnog prijevoza.   
Najavljeno uvođenje navedene pi-
lot-linije dio je postojećeg Master 
plana integriranog prijevoza putnika 
za sjeverne županije izrađenog prošle 
godine.

- Cilj nam je uspostaviti efikas-
no područje integracije, dokazati da 
nije teško uspostaviti harmonizaciju 

postojećeg željezničkog 

prometa i autobusnog prijevoza. Us-
pijemo li u tome, bit će to potvrda da 
integrirani prijevoz možemo uvesti i 
u druga područja – istaknuo je Ante 
Klečina koji je predložio dvije opcije 
za uspostavu pilot-linije. Prva pred-
ložena linija je ona od Bednje do 

Varaždina s Lepoglavom kao točkom 
integracije, a druga od Trakošćana do 
Varaždina, također s Lepoglavom kao 
točkom integracije. 

Na inzistiranje gradonačelnika 
Škvarića da i druga područja gra-

da Lepoglave budu dio te linije, 
prijedlog je proširen na liniju s 
Višnjicom, Žarovnicom i drugim 
gradskim naseljima kojima pro-
metuju autobusni prijevoznici.

- Potrebno je istaknuti da je 
riječ o projektu kojem su temelji 

postavljeni puno ranije, a ne u zadnja 
četiri mjeseca. Projekt integriranog 
prijevoza važan je za grad Lepoglavu 
jer povećava mobilnost građana.

Da ovaj projekt može funkcioni-
rati, uvjerili smo se prijašnjih godina 
kada smo se u Austriji i Italiji upoznali 

s uspješnom im-
plementacijom in-
tegriranog javnog 
prijevoza. Željeli 
bismo da takav 
prijevoz zaživi i 
kod nas. Njime bi 
se našim građani-
ma olakšalo puto-
vanje, drugi krajevi 
naše županije i 
regije postali bi im 

dostupnijima, a to 
znači da bi ostajali 
živjeti na području 
svoga grada – ista-
knuo je gradonačel-
nik Škvarić izrazivši 
z a d o v o l j s t v o m 
namjerom da se 

krene s implementacijom integrira-
nog javnog prijevoza i to na području 
grada Lepoglave.

Jedan od sljedećih koraka u st-
varanju uvjeta za uvođenje pilot-lini-
je je uređenje željezničke stanice 
u Lepoglavi za prihvat autobusa i 
putnika, a što bi partnerskim odno-
som, uz pomoć sredstava Europske 
unije, trebali učiniti HŽ Infrastru-
ktura i Grad Lepoglava. Također, po-
trebno je i uskladiti putničke linije. 
Razlog zbog kojeg je upravo Lepo-
glava izabrana kao dio pilot-projekta 
objasnio je Darko Levačić.

- Dobre se ideje u Gradu Lepogla-
vi prihvaćaju i zato smo se odlučili za 
Lepoglavu – otkrio je Levačić. 

Predstavnici Varaždinske županije uključeni u provedbu Master plana integrira-
nog javnog prijevoza najavili pokretanje pilot putničke linije kojom bi putnici s 
područja grada Lepoglave u Varaždin stizali brže i jeftinije.

Lepoglava odabrana za točku integracije 
pilot-linije integriranog javnog prijevoza

               U pilot-liniju bilo bi uključeno cijelo 
gradsko područje – od Višnjice, Žarovnice, 
Kamenice do Lepoglave koja bi bila točka 

integracije. U okviru projekta bila bi uređena 
željeznička stanica u Lepoglavi.

 "Dobre se ideje 
u Gradu Lepoglavi prihvaćaju 

i zato smo se odlučili 
za Lepoglavu."

NUM-u novih 150 tisuća 
kuna iz EU fondova

Mladi

Iako još uvijek traje provedba projekta Youth Work in 
Digital Era, Nezavisnoj udruzi mladih iz Lepoglave odobren 
je i novi projekt u sklopu programa Erasmus+ koji financira 
Europska komisija.

Riječ je o projektu pod nazivom Hear my Voice čija je uk-
upna vrijednost 20.680,00 eura, a Europska komisija će ga 
financirati u 100 %-tnom iznosu. Tema projekta je promica-
nje izlaska na izbore među mladima te njihova aktivnog  
uključivanja u procese donošenja odluka.

Glavne aktivnosti projekta održat će se krajem travnja u 
Šibeniku, a okupit će 40 mladih osoba iz pet zemalja – Cipra, 
Malte, Slovačke, Slovenije i Hrvatske.

Ove godine Nezavisna udruga mladih povukla je već oko 
300 tisuća kuna iz EU fondova, a još čeka rezultate dvaju na-
tječaja koji će biti objavljeni početkom sljedeće godine.

Projekt Lepoglava – grad čipke i kulture dobio je potporu 
od 10.000 kuna. Projektom se planira uređenje postojećeg 
oglasnog stupa koji se nalazi u blizini autobusne stanice i 
pilova na samom ulazu u centar Lepoglave. Trenutni reklam-
ni stup obnovio bi se i predstavljao turističko-informativni 
punkt koji bi sadržavao informacije o zaštićenoj kulturnoj 
baštini  Lepoglave kao i o ostatku zida pavlinskog samostana. 
Obnovom stupa želi se i uljepšati vizura grada te poboljšati 
informiranost turista o samim kulturno-turističkim sadržaji-
ma.

Hrvatska turistička zajednica poduprla je s 3.000 kuna i 
nabavu računalne opreme kojom će se omogućiti adekvatno 
funkcioniranje ureda i rad u eVisitor sustavu.

- Zadovoljni smo što je Hrvatska turistička zajednica pre-
poznala i podržala naše projekte kojima nastojimo ojačati 
turističku ponudu na području grada Lepoglave, a time i 
turističku ponudu kontinentalnog dijela Hrvatske. Moram 
istaknuti da je Turistička zajednica grada Lepoglave povu-
kla najviše sredstava u odnosu na ostale gradske turističke 
zaje dnice u Varaždinskoj županiji po Javnom pozivu za kandi-
diranje programa/projekata za potpore turističkim zajednica-
ma na turistički nerazvijenim područjima u 2017. godini - re-
kla je direktorica ureda Turističke zajednice grada Lepoglave 
Ljubica Dubovečak.

Lepoglavska iskustva na konferenciji o gradovima bez korupcije 

Na poziv Ministarstva pravosuđa Republike Hrvatske, 
Sektora za suzbijanje korupcije, zamjenik gradonačelni-
ka Hrvoje Kovač boravio je u Tirani gdje je sudjelovao na 
Međunarodnoj konferenciji „Gradovi budućnosti bez ko-
rupcije “ te tom prigodom predstavio iskustva sudjelovanja 
Grada Lepoglave u EU projektu „Integrity observers – Na-
dzor integriteta“.

Konferencija je okupila peko 80-ak sudionika iz desetak 
zemalja istočne Europe i članica OECD-a koji su zaduženi 
za prevenciju korupcije na lokalnoj razini, uključujući i pra-
ktičare iz tijela državne vlasti i lokalne dužnosnike odgov-
orne za integritet i prevenciju korupcije na razini gradova 
i regija. Među sudionicima bili su i brojni akademici kao 

i predstavnici organizacija civilnog društva koji se bave 
promicanjem integriteta i sprječavanja korupcije na loka-
lnoj razini.

- Iznimno mi je drago da je Ministarstvo pravosuđa 
prepoznalo Lepoglavu kao primjer dobre prakse te nam 
uputilo poziv da sudjelujemo na ovoj konferenciji. Konfe-
rencija je pružila mogućnost razmjene iskustava o posti-
gnućima i izazovima u sprječavanju korupcije na lokalnoj 
razini, uključujući gradove i regije te druge razine javne 
uprave. Kroz raspravu smo predstavili primjere uspješnih 
alata i dobrih praksi među kojima je i lepoglavski sustav 
nadzora postupaka javne nabave, a svi ti primjeri dobre 
prakse pridonijeti će razvoju regionalnih preporuka o ovoj 
temi – kazao je zamjenik gradonačelnika Kovač.

Proteklih godinu dana Grad Lepoglava aktivno su-
djeluje u projektu „Integrity Observer – Nadzor integrite-
ta“ koji je financiran iz Europskog fonda IPA – Transition 
Assistance and Institution Building Component for 2012, 
a u sklopu kojeg se nastoji poboljšati transparentnost pri 
upravljanju javnim dobrima i prirodnim resursima te u 
isto vrijeme omogućiti sudjelovanje javnosti i organizacija 
civilnog društva u osmišljavanju, razvoju i praćenju upra-
vljačkih politika.

 Izložba čipke

U okviru projekta uredit 
će se željeznička stanica 
u Lepoglavi

Zamjenik gradonačelnika u Tirani

Međunarodna suradnja
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Obuka gradskih vijećnika i članova 
mjesnih odbora te Savjeta mladih

Edukacija

Suradnja Grada Lepoglave i Udruge gradova Republike Hrvatske nastavljena je 
obukom gradskih vijećnika, članova mjesnih odbora i Savjeta mladih na kojoj su 
polaznici obuke prošli nekoliko poglavlja osnova o lokalnoj samoupravi kako bi se 
dodatno osposobili za odgovorne predstavničke uloge koje obavljaju.

Podrazumijevajući da su članovi predstavničkih tijela ljudi različitih iskustava i obrazovanja koje veže želja da po-
mognu svojim lokalnim zajednicama, Grad Lepoglava je u suradnji s Udrugom gradova organizirao obuku na kojoj su 
Matija Kikelj, savjetnik u Ministarstvu rada i mirovinskog sustava, te Dragica Kemeter, pročelnica Upravnog odjela za  
upravu grada Čakovca, direktnom interakcijom s polaznicima - članovima Gradskog vijeća, Vijeća mjesnih odbora i 
Savjeta mladih, otvorili brojne teme koje se tiču rada predstavničkih tijela Grada Lepoglave.

Na jasan i pregledan način razgovaralo se o sustavu lokalne samouprave, tijelima gradske vlasti, mjesnoj samoupra-
vi i djelokrugu gradova, a vijećnici su odgovarali i na brojna postavljena im pitanja iz njihova područja djelovanja.

Drugi dio obuke bio je rezerviran za teme o komunalnom i vodnom gospodarstvu, financiranju grada, EU fondovima, 
Proračunu grada i strateškom planiranju. 

Polaznici su se jednoglasno složili kako je edukacija bila izrazito korisna i zanimljiva te predložili da se u budućnosti 
organiziraju dodatne obuke po pojedinim područjima.

Savjet mladih grada lepoglave

Konstituiran Savjet mladih grada Lepoglave

Gradsko vijeće grada Lepoglave na svo-
joj je posljednjoj sjednici donijelo Rješenje 
o imenovanju novih članova Savjet mladih 
Grada Lepoglave. Nakon imenovanja, uslijedi-
la je konstituirajuća sjednica 14. prosinca na 
kojoj su članovi lepoglavskog Savjeta mladih 
jednoglasno za predsjednicu izabrali Martinu 
Lončarek te Darija Mileca za zamjenika pre-
dsjednice.

Sjednicom je do izbora predsjednice 
predsjedavao Robert Dukarić, predsjednik 
Gradskog vijeća, a izborom Martine Lončarek 
za predsjednicu Savjeta mladih grada Lepo-
glave u novom mandatu otpočeo je rad novog 
saziva gradskog Savjeta mladih.

Za predsjednicu Savjeta mladih 
izabrana je Martina Lončarek, 
a za zamjenika Darijo Milec.

Predsjednica Lončarek za siječanj je najavila prvu radnu sjednicu 
na kojoj će članovi Savjeta mladih odlučiti o svojim predstavnicima u 
radnim tijelima Gradskog vijeća i Grada Lepoglave kako bi se nastavila 
njihova aktivna participacija u procesima donošenja odluka na lokal-
nom nivou.

Predstavnici Grada Lepoglave sudjelovali na 9. Godišnjem susretu
 gradonačelnika i poduzetnika u Vodicama

9. Godišnji susret gradonačelnika i poduzetnika na kojem su Grad Lepoglavu 
predstavljali Maja Poje, voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i među-
narodnu suradnju, i Damjan Županić, direktor Turističko-kulturno-informativnog 
centra d.o.o., okupio je više od  350 sudionika iz javnog sektora i gospodarstva

Tijekom njegova trajanja održane su prezentacije najboljih lokalnih praksi, 
panel-rasprave usmjerene budućnosti, prezentirana su brojna kvalitetna rješe-
nja privatnog sektora koja su primijenjena u hrvatskim lokalnim jedinicama kao i 
partnerstva poduzetnika i gradova kroz razvoj poduzetničkih zona.

Sudjelovanje na konferenciji predstavnici Grada Lepoglave iskoristili su za 
uspostavu novih poslovnih kontakata koji će rezultirati novim poslovima i pro-
jektima.

Iskustva iz grada Lepoglave 
predstavljena u Turskoj

Istanbul i Turska bili su domaćini prve velike međun-
arodne konferencije „Time to Town Twinning“ koju je suor-
ganiziralo tursko Ministarstvo za europske poslove. Na 
konferenciji su kao predstavnici Hrvatske uz Grad Dubrovnik 
sudjelovali i Grad Lepoglava, koji je predstavljao zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje Kovač, te Općina Maruševec.

Konferencija „Time to Town Twinning“ dio je većeg pro-
jekta čiji je cilj stvaranje održivih struktura za razmjenu zna-
nja, vještina, iskustava, informacija i mogućnosti provođenja 
dugoročnih projekata temeljenih na zajedničkim ciljevima i 
doprinosu socioekonomskom razvoju gradova.

- Turci od nas žele učiti o pretpristupnom procesu Eu-
ropskoj uniji koristeći pritom metodu povezivanja gradova i 
općina, tzv. Town Twinning kako bi se konkretizirala moguća 
suradnja u tom procesu. Ta suradnja, naravno, ne znači neku 
običnu formu, već mogućnost za razvoj poduzetništva, kultur-
nu razmjenu i povezivanje važnih lokalnih društvenih dionika. 
Ono što smo mogli iščitati iz bilateralnih sastanaka s nekoliko 
predstavnika turskih gradova je svakako njihova ozbiljna na-
mjera da se ovaj oblik suradnje vrlo jasno konkretizira s nekim 
opipljivim rezultatima u budućnosti – spomenuo je zamjenik 
gradonačelnika Hrvoje Kovač.

Tijekom dva intenzivna dana trajanja konferencije koja 
je okupila više od 200 predstavnika iz Turske i 14 zemalja 
Europske unije, sudionicima su se predstavile mogućnosti 
za financiranje projekata suradnje između gradova, odno-
sno jedinica lokalne samouprave, Turske i Europske unije, a 
održano je i niz bilateralnih sastanaka s predstavnicima onih 
gradova s kojima postoje određene dodirne točke definirane 
uoči održavanja same konferencije.

Primjer dobre prakse
U Samoboru je održana Nacionalna konferencija savjeta 

mladih Republike Hrvatske koja je okupila stotinjak sudionika 
iz više od 40 savjeta mladih iz cijele Hrvatske među kojima su 
bili i predstavnici Savjeta mladih grada Lepoglave.

Konferenciju je moderirao zamjenik gradonačelnika Hr-
voje Kovač, a uz njega su na konferenciji aktivno sudjelovali 
dosadašnji predsjednik i nova predsjednica Savjeta mladih 
Grada Lepoglave Mario Žuliček i Martina Lončarek koji su za-
jedno s kolegama iz drugih savjeta uz kvalitetno mentorstvo, 
mnoštvo gostiju te primjera dobre prakse iznjedrili brojne 
zaključke.

- Koristili smo primjere dobre prakse iz raznih dijelova Hr-
vatske, a posebno me obradovala aktivnost naših predstavni-
ka iz Lepoglave koji su bili među aktivnijim sudionicima. Kao 
jedan od predstavljenih primjera dobre prakse iskorišten je 
onaj lepoglavski, inicijativa „Idemo na PRC“ – kazao je zamje-
nik gradonačelnika Kovač.

Obuka vijećnika

Konstituiran Savjet mladih

Konferencija u Vodicama

Aktivnosti u Turskoj

Predstavnici grada Lepoglave



Komunalno redarstvo / OBAVIJESTI

S obzirom na veličinu cestovne mreže kao i raznolikost važnosti pojedinih cestovnih 
iuličnih pravaca, na cestama se ne intervenira istovremeno, već po određenom pri-
oritetu čišćenja. Razine cestovnih pravaca određivane su prema gustoći naseljenosti 
prolaska dionice, odnosno prema broju korisnika, a ne prema ”Zakonu o cestama” 
(NN 84/11, 22/13, 54/13, 148/13), „Pravilnikom o održavanju cesta” (NN 90/14.), 

1. Cestovni pravci I. razine prednosti
Intervenciji se pristupa u momentu kada na kolniku ima više od 5cm snijega. Za
kompletno osposobljavanje za promet ovih cesta može proći najviše 8 sati nakon 

prestanka padalina. Potrebno je očistiti kompletnu širinu kolnika i raskršća a na mjes-
tima dobrepreglednosti izradit će se i ugibalište.

2. Cestovni pravci II. razine prednosti
Intervenciji se pristupa u momentu kada na kolniku ima više od 5cm snijega. Za 

kompletno osposobljavanje za promet ovih cesta može proći najviše 16 sati nakon 
prestanka padalina. Potrebno je očistiti kompletnu širinu kolnika i raskršća a na mje-
stima dobre preglednostiizradit će se i ugibalište.

3. Cestovni pravci III. razine prednosti
To su ceste manjeg prometnog značaja. Ceste u ovom prioritetu očistit će se na 

potrebnu prohodnost u roku 30 sati nakon prestanka padalina.

Izvedbeni program Zimske službe na nerazvrstanim cestama u zimskom 
razdoblju 2017./2018. nalazi se na službenoj internet stranici Grada Lepoglave  
- www.lepoglava.hr ( link: http://www.lepoglava.hr/uploads/dokumenti_2017/stu-
deni/Plan%20zimske%20slu%C5%BEbe%202017-2018.pdf)

Program rada Zimske službe

Donosimo izvadak iz Izvedbenog programa
Zimske službe na nerazvrstanim cestama u zimskom 
razdoblju 2017./2018..

Obveze građana 
Vlasnici i posjednici zemljišta uz javne puteve (ceste) pozivaju se da odstrane gra-

nje uz ceste i iznad ceste koje ometaju prohodnost zimske službe tijekom čišćenja, kao 
i kretanje ostalih vozila. Posebno se upozoravaju građani da svoja vozila ne parkiraju 
uz prometnice radi rada zimske službe čišćenja.

U slučaju padanja snijega pozivaju se korisnici zemljišta, poslovnih i stambenih 
prostora da uklone snijeg i led s nogostupa, ispred ulaza građevina, odnosno ze-
mljišta kojeg koriste. Ako snijeg pada neprekidno mora se uklanjati više puta da bi se 
održala sigurna prohodnost.

U slučaju opasnosti odrona snijega s krova na javnu površinu potrebno je postaviti 
letve dužine 3 do 4 metra s čitkim upozorenjem „OPASNOST OD ODRONA SNIJEGA I 
LEDA“ nije dozvoljeno uklanjanje dok opasnost traje.

Apeliramo na sve građane da se pridržavaju navedenih upozorenja kako ne bi 
došlo do opasnosti za građane te kako ne bismo bili prisiljeni izricati novčane kazne.

Obveze iz Obavijesti propisane su člankom 77., 78. i 79. Odluke o komunalnom 
red („Službeni vjesnik Varaždinske županije" br. 26/08)u predmetu Uklanjanje sni-
jega i leda i čl. 15. Odluke o nerazvrstanim cestama („Službeni vjesnik Varaždinske 
županije" br. 26/12) u predmetu Zaštite nerazvrstane ceste i sigurnosti prometa na 
njoj

1.11.2017. na snagu je stupila Uredba o gospodarenju komunalnim otpadom („Narodne novine“ broj 50/17) s kojom će 
se uskladiti i propisi o gospodarenju otpadom na gradskoj razini. Uredbom se, između ostalog, nalaže obvezno selektiranje 
otpada (odvajanje miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada, reciklabilnog komunalnog otpada, 
problematičnog otpada i glomaznog otpada). Uredbom će se propisati i novčane kazne za one građane koji će postupati 
suprotno propisima.

Grad Lepoglava ima osigurane uvjete za kvalitetno razvrstavanje otpada  - putem vreće u vlastitim domovima te spremnici-
ma na javnoj površini te u reciklažnim dvorištima. Unatoč tome postotak razvrstavanja otpada na gradskom području je nizak.

Na žalost, svjedoci smo primjera u kojima pojedini građani neselektiran otpad nepropisno odlažu u spremnike za odla-
ganje selektiranog otpada. A ako u spremniku nije propisno odvojen otpad sadržaj tog spremnika ne tretira se kao selektivan 
otpad i ne može se koristiti za reciklažu već se odlaže na odlagalište.

Primjeri nepropisnog odlaganja otpada na gradskom području:

Selektiranje otpada

Odbačena lešina u spremnik za papir Odbačena razni otpad u spremnik za papir
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KOMUNAL

Zakonske obaveze skrbnika pasa
NENAPUŠTANJE: Zakonom o zaštiti životinja zabranjeno je 

napuštanje životinje. Propisana je kazna veća do 30 000 kn.
OBAVEZNO MIKROČIPIRANJE: Mikročipiranje pasa obavezno 

je u Republici Hrvatskoj. Kazna za nepoštivanje ove obaveze 
iznosi do 6000 kn.

KONTROLA RAZMNOŽAVANJA: Zakonska obaveza skrbnika je 
i osigurati kontrolu razmnožavanja životinje. Ako skrbnik ne želi 
zbrinuti neželjenu mladunčad, snosi troškove zbrinjavanja. Kao 
način kontrole razmnožavanja radi se kastracija ženki i mužjaka, 
rutinski veterinarski zahvat koji sprječava neželjeno potomstvo. 
Kazna za nepoštivanje ove obaveze iznosi više do 30 000 kn.

SVI POTREBNI UVJETI: Skrbnik mora osigurati potrebne  
uvjete za kućne životinje što uključuje i veterinarsku skrb. Zane-
marivanje i zlostavljanje životinja kažnjivo je iznosom do 30 000 
kn, a mučenje i ubijanje zatvorskom kaznom do godine dana.

OVLASTI KOMUNALNOG REDARA: Skrbnik životinje obav-
ezan je komunalnom redaru predočiti dokaz o mikročipiranju i  
cijepljenju psa.

ČIŠĆENJE IZMETA I POVODAC: Skrbnik je dužan počistiti izmet 
za svojim psom i držati životinju na povodcu, osim na mjestima 
gdje je dopušteno da se pas kreće slobodno.

UDOMLJAVANJE UMJESTO KUPNJE: Udomljavanjem umjesto 
kupnje možete pomoći psu i svojoj zajednici. Pas iz skloništa je 
zdrav, cijepljen, mikročipiran i kastriran.

Budite odgovorni i ne riskirajte visoke novčane kazne! 
Odvedite svojega psa na cijepljenje, mikročipiranje i kas-

traciju te održavajte svoj gradčistim i ugodnim za život.
Ako ste svjedok kršenja zakona, zanemarivanja ili zlostav-

ljanja životinja,svakako prijavite takve slučajeve nadležnoj 
veterinarskoj inspekciji ikomunalnom redarstvu, a u slučaju 
zlostavljanja i policiji. 

Budite aktivansudionik društva i štitite životinje!

Pregledavanje prostorno-planskih dokumenata i prijava kvara komunalne 
infrastrukture preko interneta

Geoinformacijski sustav

Već gotovo godinu dana građani mogu preko interneta, na 
službenoj internetskoj stranici Grada Lepoglave (www.lepoglava.
hr), pristupiti geoinformacijskom sustavu. 

Sagledavajući obaveze koje proizlaze iz Zakona o komunalnom 
gospodarstvu, Zakona o državnoj izmjeri i katastru nekretnina, Za-
kona o cestama i nizu drugih propisa kao i potrebe koje lokalna 
samouprava ima u svakodnevnom obavljanju poslova, Grad Lepo-
glava je implementirao poslovni model geoinformacijskog sustava 
koji olakšava i ubrzava vođenje i obavljanje tih poslova. Navedeni 
sustav omogućava povezivanje različitih subjekata s ciljem pobol-
jšanja efikasnosti rada lokalne samouprave, a što je najvažnije, omo-
gućava građanima pregledavanje najvažnijih prostorno-planskih 
dokumenata. 

Građanima je također omogućeno preko modula Prijava kvara, 
koji se također nalazi na internetskoj stranici Grada, prijaviti uočene 
kvarove, odnosno oštećenja na komunalnoj infrastrukturi. 

Dakle, gradski geoinformacijski sustav olakšava i ubrzava vođen-
je i obavljanje poslova lokalne samouprave te povezivanje različitih 
subjekata s ciljem poboljšanja njene efikasnosti. Pritom se misli i na 
povezivanje gradskih komunalnih službi i građana koji će zahvaljujući 
navedenom sustavu vrlo jednostavnim postupkom moći preko in-
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terneta prijaviti uočene kvarove, odnosno oštećenja na komunalnoj 
infrastrukturi. Također, građani će preko navedenog sustava imati  
uvid u katastarske čestice koje se nalaze na gradskom području.  
S druge strane, dio sadržaja namijenjen Gradu i gradskim službama 
povećat će njihovu efikasnost. Grad Lepoglava na svaki mogući način 
nastoji približiti rad gradske uprave svojim građanima. 

Tehničke karakteristike potrebne za korištenje modula
Za pristup modulu potrebno je imati internetski pretraživač i pris-

tup internetu. Preporučeni pretraživač je Internet Explorer.
U modulu su integrirane osnovne podloge Državne geodetske 

uprave (digitalne ortofoto karte, digitalne topografske karte, digi-
talni katastar, adresni model) te sve važeće prostorno-planske karte 
grada Lepoglave uključujući i planove nižeg reda.

Modul omogućava jednostavnu pretragu upisom željene 
katastarske čestice ili adrese te pozicionira korisnika na traženu čes-
ticu ili adresu.

Isto tako omogućeno je preklapanje i pregled željene karte pros-
tornog plana u kombinaciji s digitalnim ortofoto kartama i topograf-
skim kartama radi uvida u namjenu površina željene čestice.

NAJAVA

Žive jaslice u Lepoglavi
Atrij pavlinskog samostana

subota, 23. 12. 2017., u 17 sati
nedjelja, 24. 12. 2017., u 20 sati

Božićni koncert
Lepoglava, 26. 12. 2017. 
Sportska dvorana
18 sati
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Odred izviđača Lepoglava

Lepoglavski izviđači na 10. Smotri
saveza izviđača Hrvatske

Izviđači iz Odreda izviđača Lepoglava sudjelovali su 
na 10. Smotri Saveza izviđača Hrvatske u Kamanju u Kar-
lovačkoj županiji, na prostoru uz samu rijeku Kupu. Smotra 
je bila veliko logorovanje na kojem ove godine sudjeluje 
oko 1200 izviđača iz cijele Hrvatske te gosti iz Francuske, 
Belgije, Izraela, Srbije, Crne Gore, Makedonije i Slovenije. 

Članovi Odreda izviđača Lepoglava 10 su se dana družili s 1200 izviđača iz cijele 
Hrvatske, ali i drugih zemalja svijeta.

Sjećanje na Vukovar

Kolonom sjećanja i paljenjem lampiona 
odana počast vukovarskim žrtvama

26. obljetnica vukovarske tragedije 
u gradu Lepoglavi obilježena je nizom 
događanja. Uz odavanje počasti poginu-
lim braniteljima s područja grada Lepo-
glave – Dragutinu Godiniću, Josipu Ka-
pustiću, Tomi Jamboru, Stjepanu Vusiću 
i Vinku Andrijaniću, koji su svoje živote 
izgubili braneći Vukovar, u lepoglavskoj 
Osnovnoj školi Ante Starčevića održan je 
3. Recital Vinko Andrijanić koji se svake 
godine održava u jednoj od osnovnih škola s pod-
ručja grada Lepoglave. 

Na samu obljetnicu pada Vukovara u lepo-
glavskoj župnoj crkvi održana je misa zadušnica 
za poginule u Vukovaru i Domovinskom ratu kojoj 
su uz članove obitelji poginulih branitelja i članove 
braniteljskih udruga nazočili i članovi Gradskog 
vijeća predvođeni predsjednikom Robertom Du-
karićem, članovi mjesnih odbora te zamjenik gra-
donačelnika Hrvoje Kovač.

Nakon misnog slavlja počast je vukovarskim 
žrtvama odana u koloni sjećanja koja je krenuvši 
od crkve prolazila Ulicom hrvatskih pavlina do 
spomen-obilježja Dragutinu Naglašu. Tom su pri-
godom uz rub ceste paljene svijeće. 

Članovi udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava u 
sjećanje na 12 poginulih branitelja s područja gra-
da Lepoglave u zrak su pustili svijetleće lampione.

Vukovara i njegove žrtve prisjetili su se i u svim 
školama s gradskog područja.

Odana počast Gradu Heroju 
te herojima i žrtvama borbe 
za Vukovar. 

Na jednom mjestu našli izviđači iz čak četrdesetak iz-
viđačkih udruga iz Koprivnice, Križevaca, Đurđevca, Varaž-
dina, Lepoglave, Krapine, Bjelovara, Zagreba, Samobora, 
Velike Gorice, Karlovca, Rijeke, Pule, Paga, Splita, Omiša, 
Slavonskog Šamca, Osijeka, Vinkovaca i drugih hrvatskih 
gradova i mjesta.

Osim redovitih izviđačkih aktivnosti, smo-
tra je bila prilika izviđačima za međusobno 
upoznavanje, druženje i stvaranje planova za 
nove zajedničke projekte. 

Nakon što su svi podigli svoje šatore te 
napravili kuhinje, blagovaonice, tuševe i umi-
valište te vatrišta, zajedno s prijateljima iz 
Varaždina, Čakovca i   Koprivnice, lepoglavski 
izviđači krenuli su na aktivnosti prilagođene 
dobi sudionika. Tako su najmlađi članovi igrali 
zanimljive štafetne igre, oni malo stariji bili su 
u potrazi za blagom, prošli su orijentacijski la-
birint i od volontera Crvenog križa učili o prvoj 
pomoći. 

Lepoglavski izviđači su na smotri boravili 
10 dana.

Branitelji Hrvatske Lepoglava

Branitelji posjetili Pakrac i Lipik

Udruga Branitelji Hrvatske Lepoglava organizirala je 25. stude-
nog posjet Pakracu i Lipiku, mjestima u kojima je u Domovinskom 
ratu na pakračko-lipičkoj bojišnici velik dio članova Udruge, tada u 
sastavu 104. brigade ZNG-a Hrvatske vojske, sudjelovao u obrani 
Hrvatske.

U Lipiku se kod spomen-obilježja poginulim braniteljima, pri-
padnicima 104. brigade i dragovoljcima iz Kneginca, te kod cen-
tralnog spomen-obilježja braniteljima poginulima u oslobađanju i 
obrani Lipika odala počast polaganjem vijenaca i paljenjem svijeća. 

Za boravka u Lipiku branitelji su u pratnji svojih domaćina pos-
jetili lipičku ergelu te Dom hrvatskih veterana gdje su se upoznali 
s načinom njegova rada i djelovanja što je članovima Udruge bilo 
posebno zanimljivo i važno s obzirom na planirano otvaranje vete-
ranskog centra u Lepoglavi.

Nakon Lipika članovi Udruge posjetili su i Pakrac. Zaustavili 
su se kod Vladikinih dvora, na mjestu pogibije Josipa Štefanca iz 
Lepoglave, te su uz molitvu upalili svijeće. Produžili su do mjesta 
pogibije zamjenika zapovjednika 104. brigade Ivana Sokača i dvo-
jice pripadnika Ivanečke bojne – Slavka Smiljana i Jurja Brlenića pa 
su i na tom mjestu zapalili svijeće. Počast su poginulim hrvatskim 
braniteljima odali i kod spomen-obilježja na pakračkom groblju te 
kod šume Zuvka. 

Za boravka na pakračkom području posjetili su planinarski dom 
Omanovac u kojem je u vrijeme rata bilo zapovjedništvo neprijate-
ljskih snaga za taj dio ratišta, a s kojeg su neprijatelji imali pregled 
nad pakračkim područjem.

Na kraju obilaska nekadašnjeg pakračko-lipičkog bojišta članovi 
Udruge ostatak su dana proveli u Daruvaru i tamošnjim toplicama.  
Navedeni izlet bio je još jedna u nizu aktivnosti udruge Branitelji Hr-
vatske Lepoglava kojima se čuva spomen na Domovinski rat i na po-
ginule branitelje, ali i vodi briga o preživjelim braniteljima. Naime, 
izletu su se uz članove Udruge pridružili i članovi njihovih obitelji.

Memorijalni turnir za branitelje
Udruga Branitelji Hrvatske Lepoglava, čuvajući spomen na 

poginule branitelje s područja grada Lepoglave, organizirala je 
malonogometni turnir u spoemn na četvero poginulih branitelja iz 
Lepoglavske Vesi. Riječ je o turniru koji se trebao održati tijekom 
ljeta, ali je zbog loših vremenskih uvjeta odgođen.

Uz četvricu poginulih branitelja iz Lepoglavske Ves - Dragutina 
Naglaša, Dragutina Godinića, Josipa Štefanca i Marijana Matišića, 
odana je i počast Vladi Škalcu.

Kolona sjećanja

Paljenje svijeća

Recital

Lepoglavski izviđači na Smotri

Branitelji u Pakracu

Sudionici turnira
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Povezuju se sportske zajednice 
gradova Lepoglave i Velike Gorice

Šibenčanka Maja Klarić  
lepoglavskoj publici 
predstavila knjigu o hodočašću 
Camino de Santiago

Gradska knjižnica Ivana Belostenca

Putopjesniknja iz Šibenika Maja Klarić u Gradskoj je knjižni-
ci Ivana Belostenca u Lepoglavi održala zanimljivo predavanje 
"Vrijeme badema". Okupljenima je predstavila svoju četvrtu 
izdanu  knjigu "Vrijeme badema", putopis s hodočašća Camino 
de Santiago, 880 kilometara dugog puta koji je prehodala 2010. 
godine. 

Gošća iz Šibenika na predavanju je publiku upoznala s 
hodočašćem Camino de Santiago koje povezuje mjestašce 
Saint Jean Pied du Port na jugu Francuske s gradom Santiago de 
Compostela u Galiciji do kojeg je Majina četveročlana hodoča-

snička družina stigla nakon propješačenih 780 kilometara.
No, to nije bio kraj njihova putovanja, već su nastavili 

pješačiti još tri dana do mjesta Finisterre na obali Atlantskog 
oceana. 

Gostovanje i predavanje Maje Klarić u Lepoglavi organi-
zirala je Gradska knjižnica Ivana Belostenca. Prema riječima 
ravnateljice Karmele Geček time je ispunjena višegodišnja želja 
Gradske knjižnice da se lepoglavskoj publici s nekim od svojih 
djela predstavi upravo Maja Klarić.

OŠ Ante Starčevića pobjednik 
Informatičke štafete

Učenici OŠ Ante Starčevića iz Lepoglave pobjednici su 9. 
Informatičke štafete, međužupanijskog ekipnog natjecanja za 
učenike od petog do osmog razreda osnovne škole, koje je 
održano u I. osnovnoj školi Varaždin.

Ovo natjecanje već osam godina organizira Društvo in-
formatičara Pula, a ove su se godine drugi put natjecanju 
pridružili i učenici iz sedam osnovnih škola s područja Vara-
ždinske županije među kojima i OŠ Ante Starčevića iz Lepo-
glave.

Svaku školu predstavljao je jedan tim učenika pa je tako 
28 učenika pokazalo znanje u crtanju (program Bojanje), 
pisanju (MS Word), izradi prezentacija (MS PowerPoint) i 
računanju (MS Excel).

Lepoglavsku školu su, uz mentoricu Nevenku Harjač, 
predstavljali Lucija Zver iz petog, Karlo Svetec iz šestog, Erna 
Andreić iz sedmog i Melani Galić iz osmog razreda. Lucija Zver 
bila je najbolji petaš, Karlo Svetec bio je uvjerljivo najbolji 
šestaš, a Melani Galić bila je najbolji osmaš.

Suradnja

Želja je sportskih zajednica gradova Lepoglave i Velike Gorice zajedničkim  
aktivnostima i razmjenom iskustva doprinijeti razvoju sporta u svojim sredinama. 

U gradskoj su se vijećnici u Lepoglavi okupili pred-
stavnici zajednica sportskih udruga gradova Lepoglave i 
Velike Gorice te su čelnim ljudima Grada Lepoglave pred-
stavili projekt Sportske zajednice prijatelji, odnosno inici-
jativu za povezivanje sportskih zajednica.

- Ovom inicijativom, prvom ovakve vrste, želimo pro-
dubiti našu suradnju o čemu ćemo potpisati i povelju. 
Želja nam je ovoj inicijativi priključiti i po jednu sportsku 
zajednicu iz Istre, Dalmacije i Slavonije kako bismo je po-
digli na nacionalnu razinu – objasnio je tajnik Zajednice 
sportskih udruga grada Lepoglave Damir Kužir.

Gradonačelnik Škvarić pohvalio je i podržao navedenu 
inicijativu izrazivši želju za povezivanjem gradova Lepo-
glave i Velike Gorice i na drugim područjima.

- U Gradu znamo koliko je važno imati partnere kad 
su projekti u pitanju. Drago mi je da ste i vi sportski djela-
tnici to prepoznali te krenuli s povezivanjem i stvaranjem 
partnerskih odnosa – istaknuo je gradonačelnik Škvarić 
podsjetivši da je grad Lepoglava prvi hrvatski grad s tit-
ulom Europskog grada sporta. Osvrnuo se i na značajna 
gradska ulaganja u razvoj sporta na gradskom području 
te naglasio da je sport važna komponenta razvoja grada 
Lepoglave.

Obostranu želju za daljnjim povezivanjem grado-

va Lepoglave i Velike Gorice, uime Grada Velike Gorice, 
izrazio je pročelnik Upravnog odjela za predškolski 
odgoj, školstvo i šport Velike Gorice Neven Topolnjak. 
Jedan od inicijatora povezivanja sportskih zajednica gra-
dova Lepoglave i Velike Gorice je Goran Kovačić, predsjed-
nik Zajednice sportskih udruga grada Velike Gorice, koji je 
velik dio djetinjstva proživio upravo u Lepoglavi.

- Želimo učiti jedni od drugih – istaknuo je Kovačić 
dodajući da jedni od drugih mogu naučiti puno, a sve u 
korist razvoja sporta u obje sredine.

Uime Zajednice sportskih udruga grada Lepoglave, u 
odsutnosti predsjednika Ivice Rudeca, nazočnima se obra-
tio Stjepan Ficko ističući da je ova inicijativa pokrenuta 
pod okriljem Hrvatskog olimpijskog odbora.

- Nas su spojile različitosti. Lepoglava je manji grad 
s manjim brojem klubova i sportskih udruga dok je Ve-
lika Gorica veliki grad s velikim brojem klubova i udruga. 
Stoga, suradnjom koja će vjerujemo trajati dugo jedni od 
drugih možemo puno naučiti – rekao je Ficko.

Tajnik Zajednice sportskih udruga grada Velike Gorice 
Davor Štuba naglasio je kako su njima posebno zanimljiva 
iskustva Zajednice sportskih udruga grada Lepoglave s 
europskim projektima.

Izidora Juriša i Martin Breški 
brončani na prvenstvu Hrvatske

Karate

Izidora Juriša i Martin Breški, članovi Kara-
te kluba Lepoglava, nastupili su na Državnom 
prvenstvu u karateu za kadete, juniore i mlađe 
seniore te osvojili brončana odličja.

Izidora Juriša 3. mjesto osvojila je u pojedi-
načnim borbama, u kategoriji mlađih seniorki 
(18-20 g.) do 61 kilogram.

Martin Breški 3. je mjesto osvojio u kate-
goriji mlađih seniora (18-20 g.) iznad 84 kilo-
grama.

Prvenstvo je održano u Čavlima kod Rijeke, 
a nastupilo je 300 natjecatelja iz Hrvatske.

Branitelji u Pakracu

Mladi informatičari

Predstavljanje projekta suradnje
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Sveti Nikola i Djed Božićnjak 
darovima razveselili djecu

Grad Lepoglava i ove je godine poklonima razveselio polaznike vrtića u Lepoglavi i Žarovnici te 
osnovnoškolce u svim osnovnim školama s gradskog područja. Poklone su primila i djeca  iz  obitelji 

lošeg socijalno-ekonomskog statusa i udomiteljskih obitelji te djeca s posebnim potrebama.
Darove su djeci podijelili Sveti Nikola i Djed Božićnjak.


